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Úvod 

Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou
Svätého Ducha na proroctva Písma v Malachiašovi 4:5,6, Lukašovi
17:30 a Zjavení 10:7. Tato celosvetova služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním prace Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že tato služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originalu je urobený len s takými
nevyhnutnými zasahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať raz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko usilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu zaznamu považovaný audio
zaznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kazní je dostupných v mnohých jazykoch.

Tato kazeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text
predstavený neskratene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informacií najdete na stranke:

www.vecerne-svetlo.sk
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* * * * * * *

--- Brožura nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v juli 2016.

Text je verným opisom a prekladom zvukového zaznamu. 

Ponukame biblické materialy – knihy, brožury, CD, DVD. 

Zasielky su bezplatné. 

Kontakt:

email: info@vecerne-svetlo.sk
tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informacie najdete na stranke

www.vecerne-svetlo.sk
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Odsudenie skrze reprezentaciu
(CONDEMNATION BY REPRESENTATION)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v nedeľu ráno 13.11.1960 v Jeffersonville, IN

1 Je tak pekné byť dnes rano znova v zbore, aby sme mali tento
čas obecenstva okolo týchto veľkolepých vecí Božích. A teraz, nikdy sa
tu v modlitebni neponahľame, viete. Tak trochu si vyhradzujeme svoj
čas a niekedy sa to stava trochu unavným pre tých, ktorí stoja, a keď
môžu, alebo ak je to možné, raz za čas sa vymieňaju a davaju
niekomu...
2 Deti by mohli prísť trocha bližšie sem, myslím, že by sme mohli
poskytnuť sedenie viacerým; a tu su ďalšie dve sedadla navyše, tri, asi
štyri tu hore na pódiu, ak by ktokoľvek chcel zozadu prísť sem hore,
cíťte sa slobodne, alebo ak je niekto trocha vzadu, je to vaš prvýkrat, čo
ste v zbore, a niektorí z vas starších by mohli vyjsť sem hore a sadnuť
si... Mali by sme ich radi tu hore, aby to tak uvoľnilo miesto na sedenie
niekomu ďalšiemu. Niektorý z diakonov alebo nejaký kazateľ, atď; ktorý
by sem hore prišiel, môže to byť príležitosť uvoľniť miesto niekomu
inému, kto stojí. A niektorí z ľudí sa tam stale snažia najsť miesto
niekde vzadu. Keď vidia zablokované uličky, potom idu preč a minu...
3 No, tu hore vpredu je sedadlo navyše, myslím. Je to tak, mlada
dama? Rovno tu vnutri je sedadlo, rovno vpredu, rovno tu. A vidím, ako
sa brat Wood snaží dostať hore; rovno tu hore su ďalšie dve. Len
pokračujte rovno hore týmto smerom. Ďalšie dve rovno tu vpredu hore,
ak niekto chce prísť dopredu. Tu je jedno, dve, tri, su tu tri voľné
sedadla, možno štyri na pódiu. A ak prídete hore, no, to uvoľní nejaké
sedadla vzadu, pretože mnohokrat ľudia prichadzaju dnu potom, ako
začalo zhromaždenie; obzru sa naokolo pri zadných dverach, a potom
znova odídu von a minu zhromaždenia. Tu je jedno, jedno rovno tu v
strede. Ano, jedno, dve, tri, štyri, päť, to teraz činí päť voľných sedadiel,
tu vpredu hore. Choďte rovno hore; len sa cíťte vítaní a ako doma.

Nech ťa Pan žehna, brat George. Rad ťa dnes rano opäť vidím.
Zatiaľ čo oni... To je veľmi dobré, sestra. No, ty, mlada dama, ak ona
chce... Je tu rovno vzadu jedno pre ňu; rovno tam, draha. Choď rovno
tam dozadu, kde stojí ten muž, tam napravo. To je skvelé. Každý, keď
je pohodlne usadený, potom sa cíti lepšie. Cíti sa tak, ako keby ste
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mohli... Viem, že to tu nie je príliš pohodlné, ale chceme, aby ste boli
tak blízko, ako to len pre vas môžeme urobiť.
4 No, tešíme sa na nadchadzajuce zhromaždenie, očakavame v
buducnosti ohromné požehnania, toto nadchadzajuce zhromaždenie
proroctva. No, dnes rano som ľuďom hovoril, že sa budem modliť za
nemocných. A toto bude posledna príležitosť, ktoru teraz budem mať,
čo sa týka modlitby za nemocných v tomto zbore, až dokým neprejde to
zhromaždenie. V priebehu zhromaždenia, chceme to držať v prorockej
línii, ak môžme. Nasledne nato, myslím, že možno pred vianocami, rad
by som mal možno ďalšiu malu hŕstku večerných zhromaždení o
Danielovi, tu v zbore, pretože možno na začiatku roka znova odídem a
viem, že nam neostava príliš veľa času.

Tak teraz, ak ktokoľvek prichadza a chce dostať rezervacie v
moteloch, atď; vyhlasili sme to teraz, aby sme mohli dostať rezervacie.
5 A pan Morris, ktorý bol uzdravený z rakoviny hrdla... On bol
akrobat, oženil sa do rodiny doktora Adaira (môjho priateľa tu z mesta).
A oni ho operovali na rakovinu hrdla a on zomieral. A Pan ma viedol
dolu do jeho domu, pre šiestimi, siedmimi rokmi, kde ležal u svojej
sestry, zomieral na rakovinu hrdla. A jedného dňa som prišiel ku nemu
sem hore ku holičstvu a svedčil som mu. Povedal, „Nemohol som ani
prehĺtať.“ A povedal, „V priebehu piatich minut potom, čo bola za mňa
vynesena modlitba, som jedol večeru.“ A povedal, „Odvtedy po tom
nebolo ani stopy.“ On prevadzkuje motel Wayfarer. A povedal, „Billy,
počul som, že tam hore budeš mať zhromaždenie a ktokoľvek z tvojich
ľudí, ktorí sem zavolaju, dam im najnižšie ceny.“ Ma tu nový motel a
dava im rodinné ceny, atď. A vzal som jeho vizitky a su v kancelarii, a
tak ďalej, a môžeme sa skontaktovať a dostať sa na iné miesta po tom,
ako tie rezervacie vypršia; na miesta, kde môžeme dostať najlepšie
ceny, najlepšie ubytovanie, aby to vyhovovalo tomu, čo oni – čo vaši
priatelia považuju za najlepšie.
6 Mnohí z vas, samozrejme, budete mať niektorých z nich vo
svojich vlastných domoch. A to je veľmi pekné, ak sa o niekoho môžete
postarať. Je to viac pohodlné, podobné ako doma, viete, keď môžete
mať Kresťanov a obecenstvo. A potom môžete ísť trocha – alebo
spoločne prechadzať Písmami. Chcem, aby ste si každý jeden priniesli
svoj poznamkový blok, ceruzku, pretože budeme oznamovať časy,
datumy, Písma, na tému siedmich cirkevných vekov, cirkevných vekov,
sedem posledných cirkevných vekov, a ako sa navršuju.

A to je prorocké Posolstvo, nasledne nato... Najprv to budem
kazať, potom to ide na pasku, magnetofónovu pasku, z toho na
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ohľadu na to, do akej cirkvi patria, aké maju pričlenenie, akej su farby,
alebo aké vyznanie oni... To s tým nema nič spoločné, Pane. Oni su
Tvojimi deťmi. Niektorí z nich su metodisti, niektorí patria k baptistom,
niektorí patria k presbyterianom, niektorí su možno katolíci; ja neviem.
Niektorí su letniční, ale Ty ich nepoznaš podľa takého mena. Poznaš
ich ako Svojich. Su kupení Krvou a stoja tu veriac Slovu a prichadzaju
smele. A prosím za nich ako Tvoj služobník. Bože, keď skončí tato
bohoslužba, nech tu nie je v budove žiadna slaba osoba. Nech je
uzdravený každý jeden z nich.

Ako Tvoj pomazaný starší ide a dava ten olej, ten malý olej,
ktorý steka dolu z ich čela, to symbolizuje, že olej je Duch. Davame to
tam, aby ľudia vedeli, že tento panenský olivový olej bol na ich hlavu
umiestnený ako obraz príchodiaceho Ducha Svätého.
112 Keď na nich potom položím ruky, nech odídu na svoje sedadlo
tak šťastní a radujuci sa; dokončené dielo. Všetko to skončilo; su
uzdravení. Pôjdu domov a budu zdraví.

Udeľ to, Pane. A výkriky a chvaly sa rozozvučia z celého mesta,
z rozličných okolitých miest, kam títo ľudia pôjdu.

„Vieš, raz som mal žaludočné problémy, ale je to preč. Raz som
mal tu-a-tu určitu chorobu, ale odišlo to preč. Len som v to rano počul to
posolstvo, zrodenie naspäť do Slova, a prišiel som naspäť do Slova a
verím Slovu; a teraz som zdravý.“

Udeľ to, Otče. Poručam ich Tebe v Mene Ježiša Krista.
113 Teraz s vašimi sklonenými hlavami, chcem, aby starší prišiel
dostatočne ďaleko, aby... Teddy, ak prídeš, niekto z vas zaspievajte
„Iba ver,“ ako teraz môžete, a nech tí, ktorí prešli, idu rovno na svoje
sedadla, ako ich pomažeme a pomodlíme sa za nich. [Brat Branham sa
modlí za ľudí. – pozn.prekl.]

***
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by si kedy pomyslel, že metodistický kazateľ by takto stal? Ale keď na
neho prišiel Duch Svätý, niečo sa stalo. Vidíte? Ano, oni vchadzaju
rovno do toho, to je skratka automaticky. Vidíte? Dostanete sa rovno
naspäť do spravneho zrodenia do pôvodného stavu, potom sa musíte
hýbať vpred. Ak date život do zrna kukurice a vložíte ju do spravnych
podmienok, ona porastie. Len to tak nechajte, ona porastie.

Takto je to s cirkvou. Ak sa môžete dostať naspäť do tej
spravnej veci, len tam zostaňte, hýbte sa vpred, spravne slnečného
svetlo a voda, chvaly a haleluja, a piesne a ostatné veci, to prinesie
tento – privedie to rovno hore na miesto, kde sa môže načiahnuť a
uchopiť to, „Všetky veci su možné tým, ktorí veria.“
109 No, keď vas pomazava olejom, budem na vas klasť ruky. No,
najprv sa pomodlím za každého jedného z vas a chcem, aby ste v tom
rade kladli jeden na druhého svoje ruky. No, len vzložte jeden na
druhého svoje ruky.

Prečo to robím? No, Biblia nikdy nepovedala, „Ak na to položí
svoje ruky brat Branham.“ Povedala, „Tieto znamenia budu nasledovať
tých, ktorí veria. Ak oni položia svoje ruky...“ Je to tak? „Oni položia
svoje ruky.“ Vaše ruky su prave také isté ako akékoľvek ruky. Vidíte?
Koniec koncov, Božie ruky su to, čo sa počíta. A tak, „Ak položia svoje
ruky na nemocných, oni sa uzdravia.“
110 No, ako mate svoje ruky jeden na druhom, skloňme naše hlavy.
A chcem od celej tej cirkvi tam vonku, aby sa za týchto modlila.

Naš nebeský Otče, prinašame Ti tento veľký rad nemocných
ľudí. Bože, len pomyslieť, že mnohí z týchto, ktorí tu su, verím, že všetci
z nich su Tvojimi deťmi, narodenými z Ducha, umytými v Krvi, naplnení
Duchom Svätým, pripravení na príchod. A satan sa k nim nemôže
dostať takým spôsobom, aby urobil, že by hrešili. Nemôže ich dostať do
toho, aby pochybovali v Tvoje Slovo, že je nespravne. A oni idu vpred a
nasleduju To skratka do písmena. Ale potom sa on snaží prísť a
postihnuť ich telo, pretože vie, že ich telo je stale hriechom, ale ich duša
je spasena. Ich tela musia ísť naspäť do prachu, ale ich duša ide k
Bohu. Tak on sa snaží postihnuť tu časť, ktoru môže. Ale som tak
šťastný, že Ty si zahrnul do spasenia i toto telo. Toto je zavdavok
našho vzkriesenia. Uzdravenie našich tiel; a, Pane, na dnešnom
zazname, milióny duší, milióny tiel zostalo uzdravených. Tak vieme, že
si Bohom.
111 A teraz oni kladu jeden na druhého svoje ruky. Pohliadni na
nich, Pane. Jeden sa zaujíma o druhého. Jeden chce vedieť, bez
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nahravky, potom to prejde cez rýchlopis, a potom sa to zapíše do knihy.
A ta kniha bude komentarom na tému siedmich cirkevných vekov. A ak
by som si nemyslel, že to bude nevyhnutné, a ak by som si nemyslel,
že to bude naozaj veľmi potrebné, určite by som ľuďom nebral čas tým,
že to bolo hovorené; ale verím, že to môže byť poslednýkrat, kedy to
vôbec prijmeme, obzvlašť z tohto zboru. Tak teraz, buďte ohľadom toho
naozaj v modlitbe, naozaj v modlitbe.
7 No, na ďalší týždeň musím ísť do Louisiany, viete, tam dolu na
zhromaždenie. A budem v Shreveporte, Louisiana, od 24. do 27. v
Shreveporte, Louisana, s bratom Moore. A to je len obvykla
evanjelizačna služba. A potom sa sem dostanem späť 29. alebo 30. a
4. decembra tu začneme. No, bude to ranné posolstvo.

A tak, ak sa mi nepodarí v ten určitý večer dostať ten cirkevný
vek tam, kde si myslím, že by mal byť, (aby to ľudia dôkladne
porozumeli), potom v tom budem pokračovať rovno na ďalšie rano
alebo na ďalšie popoludnie, dokončím to tu v modlitebni, a potom v ten
nasledujuci večer sa ku tomu cirkevného veku vratim, lebo si chcem byť
istý, že ste to všetko porozumeli, pretože to je nevyhnutné.
8 Vieme, že žijeme vo veľmi zvlaštnom čase. A vieme to podľa
toho, akým spôsobom sa navršuju veci. A teraz, v tomto... A to, čo
hovorím z modlitebne (ak tu su nejakí noví navštevníci), ten dôvod,
prečo prinašam tieto posolstva, atď, v modlitebni, a nie vonku na
evanjelizačnom poli; je to kvôli tomu, že toto tu je naša domovska
zakladňa. A tu sa cítim, že môžem kazať nauku spôsobom, akým to
vidím, spôsobom, akým to verím.

No, to nie je v konflikte s nikoho naboženstvom. Rozumiete?
Čomukoľvek chcu ľudia veriť, to je v poriadku. A teraz, mnohokrat...
Viete, ak by sme dnes rano všetci išli a dali si vziať odtlačky prstov,
nikto z nas by tu nemal svoje palce rovnaké. Tvrdia, že neexistuju dva
nosy, ktoré vyzeraju rovnako. Domnievam sa, že ste všetci šťastní, že
nevyzera ako ten môj. Ale neexistuju dvaja uplne rovnakí ľudia. Tak,
dve veci... Tak pamätajte... Ale všetci pripustíme a budeme suhlasiť, že
milujeme Pana Ježiša, na tých zakladoch.
9 Povedal som, „Ak rímsky katolík, ak spolieha na katolícku cirkev
(čo je ich zakladna nauka), ale ak verí, že katolícka cirkev ho spasí, je
stratený; ale ak ma vieru v Ježiša Krista, Božieho Syna, a spolieha
ohľadom spasenia na Neho, je spasený. Ak metodista alebo letničný
alebo baptista, ak spoliehaju na svoju cirkev alebo organizaciu, aby ich
spasila, su stratení; ale ak spoliehaju na Ježiša Krista a prijali Ho...
Pretože to je tvoja osobna viera v Krista Ježiša, ktora nam dava
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spasenie, či si baptista, letničný, luteran, katolík, žid alebo čokoľvek iné;
to je tvoja osobna viera v Ježiša Krista.
10 Ja... Toto ide tiež na magnetofónovu pasku. Prave teraz beží.
Tak som si istý, že to každý jasne rozumie. Ale, keď nejaka osoba kaže
nauku, potom musíš zostať so svojím vlastným presvedčením. Ak nie,
potom si pokrytec. Ak niečo hovoríš preto, lebo to hovorí niekto iný a vo
svojom srdci tomu neveríš, potom si pokrytec, pretože hovoríš niečo,
čomu neveríš. Radšej by som bol trocha kritizovaný kvôli nejakým
veciam, ktorým verím, než ako byť v Božích očiach pokrytcom snažiac
sa robiť s niekým iným kompromis.
11 A teraz, tu na týchto zhromaždeniach, môžete so mnou
skutočne nesuhlasiť s niektorými z týchto vecí, ale nehnevajte sa na
mňa, pretože vas milujem; a to je pravda. No, myslím, že vyjasním, že
verím každému jednému z vas, či ste katolík, protestant alebo žid,
alebo čokoľvek ste, ak sa spoliehate a prijali ste Krista ako svojho
osobného Spasiteľa, ste spasení; lebo to je skrze vieru, ako sme
spasení, a to skrze milosť. A tak, naše cirkvi – naše pričlenenie sa k
cirkvi veľa neznamena. Ale myslím tým, ak prídete a nebudete
predpojatí, len seďte, zistíte, že prave samotna cirkevna denominacia je
tým, čo nas celých tak pomiešalo, ak to teraz mame. To je to, čo
prinieslo problém. Rozumiete? A ak to len nechame tak, ako to bolo...
12 No, niečo tu poviem a chcem len urobiť určité vyhlasenie. A
som si istý, že vy v modlitebni, moji priatelia, viete, že toto nehovorím,
aby som povedal, „Vidíte, hovoril som vam.“ Nemyslím to tak. Dufam,
že nikdy neprídem do miesta, že by som pred ľuďmi zo seba robil
„vševeda“. Ak by som tak niekedy dopadol, prosím, aby niekto za mnou
prišiel a napravil ma, narovnal ma a povedal, „Hej, počkaj chvíľu.“
Rozumiete? Nechcem taký byť, ale keď niečo Boh hovorí a dokazuje,
že je to pravda, chcem, aby to bolo dané na znamosť; pretože to som
nebol ja, ktorý to hovoril; to bol On, ktorý to povedal.
13 No, bol som... A ako som povedal minulu nedeľu, verím, že to
bolo tu, som za touto kazateľňou dvadsaťosem rokov a nikdy som
vôbec nezmienil politiku, vôbec žiadnym spôsobom, až do minulej
nedele, a povedal som vam ľuďom, aby ste sa len modlili predtým, ako
ste išli ku voľbam a voliť. Raz som išiel dolu ku bratovi Wrightovi, a
predpokladam, že on je jedným z najstarších, on a brat Roy Slaughter,
a zopar z tých, ktorí ma poznali po všetky tie roky, a brat Wright nikdy
nevedel, ako som volil; nikdy nevedel, či som bol demokrat alebo
republikan, a pritom to je pre mňa druhý domov. [Brat Wright hovorí, že
brat Branham sa ho nikdy nepýtal, ako volil, a brat Wright sa nikdy
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106 Slovo Božie povedalo, „Choďte do celého sveta a kažte
Evanjelium každému stvoreniu.“ Ako ďaleko? Do celého sveta. Ešte to
nebolo dosiahnuté: celý svet. Ako dlho ma toto trvať? Do konca sveta.
Prečo? „Choďte do celého sveta, kažte Evanjelium. Hľa, Ja som vždy s
vami, až do konca sveta. Tieto znamenia budu nasledovať tých, ktorí
veria. V Mojom Mene budu vyhaňať diablov; hovoriť novými jazykmi. Ak
vezmu hada alebo vypiju niečo smrtonosné, neuškodí im to. Ak budu
klasť svoje ruky na nemocných, oni sa uzdravia.“ To je Slovo.
107 No, polož sa na každý princíp Boží, polož sa rovno tam na To.
Potom poď ku tomu miestu a povedz, „Bože, činil som pokanie. Bol som
pokrstený v Mene Ježiša Krista. Rozpoznal som Krv. Rozpoznal som
Syna Božieho. Rozpoznal som Teba, môj Otče. Ty si ma požehnal
Duchom Svätým; teraz sa ma satan snaží trapiť a urobiť ma
nemocným. Prichadzam smelo (Amen.), žiadne odsudenie. Zachoval
som Tvoje Slovo. Stal som tu ako Ezechiaš, keď Pan povedal, 'Povedz,
Izaiaš, choď tam dolu a povedz mu, že z tej postele nevstane. Ide
zomrieť.'

On povedal, 'Pane, kračal som pred tebou s dokonalým srdcom.
Potrebujem ešte ďalších pätnasť rokov.'

Pan povedal prorokovi, 'Choď naspäť a povedz mu, že som ho
počul. Bude žiť.'“

Je to tak. To mení veci. To je spôsob, ako musíš prísť: žiadne
odsudenie. Ak je tam odsudenie, ty len – ty len udieraš do vetra. Musíš
prísť na miesto, kde si umytý a čistý. Verím Tomu. Stojím tu. Pane,
verím Tomu.

Ak ja... Ak si hriešnikom a nepoznaš Boha, rovno tam povedz
Bohu, „Pane, som – chcem byť uzdravený. Chcem Ti služiť. Ale davam
Ti teraz svoje srdce. Tu som, použi ma.“

Ako povedal ten prorok v chrame, „Tu som, pošli mňa, Pane.“ A
anjel vzal žeravý uhoľ.
108 No, sme v zbore. Na evanjelizačných poliach používame iný typ
služby. Tu v... Biblia povedala, ak – pre zbor, „Ak su medzi vami nejakí
nemocní, nech si zavolaju starších zboru a oni ich pomažu olejom a
budu sa nad nimi modliť. Modlitba viery zachrani nemocného.“ Viete to.
Jakob 5:14.

Tu brat Neville, naš pastor, dobrý Bohom poslaný, Duchom
Svätým naplnený muž. Koľkí z vas si všimli stupanie brata Nevilleho?
Všimli ste si to? Počul som ho minulu nedeľu prorokovať, prvýkrat. Kto
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V poriadku. Zaujímalo by ma, či moje malé deti, ktoré tu su,
urobili by ste pre mňa niečo? Urobíte to? Zaujímalo by ma, či by ste
všetci neprišli len rovno naspäť sem hore, teraz len na chvíľu, a
požiadam vas, aby ste všetci prišli rovno sem dolu pozdĺž oltara, zatiaľ
čo sa pomodlíme.

Zatiaľ čo stale spievame, nech tí, ktorí maju byť pomazaní a ma
byť za nich vynesena modlitba... Príde brat Neville a budeme sa za nich
modliť, a potom budeme mať vodný krst, a potom oficialne rozpustenie
v priebehu dvoch alebo troch, najviac asi desiatich minut,
predpokladam. V poriadku.

Ó, čo za vzácnu lásku mal Otec;
pre upadnutú Adamovu rasu;
dal Svojho jediného Syna, aby trpel;
a vykúpil nás skrze Svoju milosť;

104 Ak niekto vie, kde je ta farebna rodina, prial by som si, aby vyšli
sem hore a zaspievali to pre mňa znova počas prebudenia. Boli niekde
tam dole na Broadway. Zabudol som ich mena; muž a jeho manželka a
malé dievčatko. Mali to malé zastavenie, ktoré ste...?...

Ó, čo za vzácnu lásku mal Otec;
pre upadnutú Adamovu rasu;
dal Svojho jediného Syna, aby trpel;
a vykúpil nás skrze Svoju milosť;

105 Vidíte, čo to je? Adamova rasa upadla, skrížila sa, komplet po
celej ceste. Išla celou cestou po tej línii až k začiatku, od skutočnej,
duchovnej nevery v Božie Slovo do sexualnosti, do všetkých druhov
nečistoty, nadol do najnižšej časti. Ó, čo za vzacnu lasku dal Otec
Adamovej upadnutej rase: Dal Svojho jediného Syna, aby trpel, prišiel
do toho najnižšieho, čo tam bolo, a vykupil nas naspäť do Svojho Slova,
vykupil nas skrze Svoju milosť. A v toto dnešné rano stojíme skrze Jeho
milosť, hovoríme, „Sme Jeho deti. Mame pravo na tieto požehnania.“
Ježiš Kristus zomrel, aby uzdravil každého jedného z vas. Je to tak. On
to zasľubil. A tu, vieme, že je to pravda. Koľkí z vas vedia, že je to
pravda? Potom je to vaše vlastníctvo. Patrí vam to; je to vaše.

Potom je tam len jedina vec, ktora vas môže zadržať od toho,
aby ste to dostali; je to satan, ktorý sa ti snaží povedať skríženu lož. Čo
Boh povedal? „On bol ranený za naše prestupenia; Jeho ranami sme
uzdravení.“ Veríte, že to je Slovo Božie? No, nenechajte satana, aby
vam hovoril čokoľvek iné.
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nepýtal brata Branhama, ako volil on. – pozn.prekl.] Je to tak
bezvýznamné, to je ten dôvod, brat Wright. [Brat Wright znova hovorí. –
pozn.prekl.] Ďakujem ti, ďakujem ti. Nikdy som... Nikto nevedel, ako
som volil; pretože obe tie skupiny, ani jedna sa nemôže vychvaľovať.
14 Ale minulý týždeň, ten dôvod, prečo som sa vyjadroval
spôsobom, ako som to urobil, bolo v tom zahrnuté viac než politika.
Chcel by som vam prečítať proroctvo, ktoré mi bolo dané. Mam na... A
mnohí... Mimochodom, pan Mercier a mnohí z nich, idu vziať niektoré z
týchto starých proroctiev a „prekopať ich“ a trocha ich znova preskumať
alebo ich priradiť ku datumu a dať to na papier. Chcel by som prečítať
niektoré veci, ktoré by som chcel, aby ste... Toto ako prvé. Chcel by
som vam niečo prečítať.

1932: (Počuvajte toto.) Keď som bol na ceste... Alebo, ako som
sa dnes ráno pripravoval na cestu do zboru, stalo sa, že som upadol do
videnia. Naše zhromaždenia sa konajú na Meigs Avenue pri starom
dome pre siroty, tam, kde v určitej časti budovy žije Charlie Kern. (On
teraz žije len naproti cez ulicu, viete.)

A stalo sa to, že zatiaľ čo som bol v tomto videní, videl som ako
sa udialo niekoľko príšerných vecí. Toto hovorím v Mene Pánovom.

Ten prezident, ktorý teraz je, prezident Franklin D. Roosevelt...
(Pamätajte teraz, toto je spred dvadsiatich ôsmich rokov.) spôsobí, že
celý svet pôjde do vojny; a nový diktátor Talianska, Mussolini, urobí
svoju prvú inváziu do Etiópie a obsadí Etiópiu; ale to bude jeho
posledná vec. Príde ku svojmu koncu.
15 Budeme vo vojne s Nemeckom. Pozoruj Rusko. (No, to je...)
Komunizmus, nacizmus a fašizmus... Pozoruj Rusko. Ale to nie je to
hlavné, čo treba pozorovať.

Tiež bude... bola v tomto národe vykonaná zlá vec; dovolili
ženám, aby volili. Toto je národ žien a ona poškvrní tento národ tak,
ako to urobila Eva Edenu.

No, vidíte prečo udieram tak, ako to robím. Mam „Tak hovorí
Pan.“

Ona vo svojom volení zvolí nesprávnu osobu. Američania
obdržia veľký úder na mieste, ktoré postaví Nemecko, čo bude veľký
múr postavený z betónu (Maginotova línia, jedenasť rokov predtým, ako
to vôbec bolo postavené.) Ale nakoniec budú víťazmi.

Potom, keď tieto ženy napomôžu zvoliť nesprávnu osobu,
potom som videl, ako v Spojených štátoch povstala mocná žena,
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skvelo oblečená a nádherná, ale krutá vo svojom srdci. Ona bude buď
riadiť, alebo viesť tento národ do skazy. (Mam tu v zatvorkach:
„Pravdepodobne katolícka cirkev.“)

Takisto veda bude napredovať, zvlášť svet mechaniky.
Automobily budú napredovať, až dostanú tvar vajca. Nakoniec postavia
také, ktoré nebude potrebovať volant. (Oni ho teraz maju.) Bude
riadené nejakou inou mocou.

Potom som videl Spojené štáty ako tlejúce vyhorené miesto.
Bude to blízko konca. (Potom tu mam v zatvorkach: „Predpovedam, že
toto sa stane“. No, pamätajte, Pan… to je to, čo Pan ukazal, ale:
„Predpovedam, že toto sa stane pred rokom 1977“.) Tuto predpoveď
robím na zaklade rýchleho, rutiaceho sa zabíjania, ktoré teraz
prichadza, a na tom, ako rýchlo to postupuje, až kým tento narod
nepríde na svoje miesto.
16 No, pozrite, čo sa teraz stalo. V... Prezident Franklin D.
Roosevelt vzal Ameriku na anglický čajový večierok. Je to tak.
Nemecko do nas vôbec nerýpalo; my sme rýpali do nich, vhodili celý
svet do vojny, spôsobili svetovu vojnu. Nemci postavili Maginotovu líniu,
ktora tam – každý veteran tu vie, čo tam vzala na Maginotovej línii.

Ženy, bolo im dané volebné pravo; zvolili novozvoleného
prezidenta Kennedyho – pomocou ženského hlasovania, nespravneho
človeka, čo nakoniec privedie plnu vladu katolíckej cirkvi v Spojených
štatoch; a potom prichadza bomba, ktora ju odpali. 

Je tu sedem vecí, ktoré boli predpovedané, a päť z nich sa už
stalo. Tak sami môžete posudiť, ako sme ďaleko. Sme blízko konca. Ak
sa tých päť vecí stalo, tieto zvyšné dve veci sa tiež musia stať.
Jednoducho sa to musí stať.
17 Nemyslím si, že pan Kennedy teraz bude mať veľa vplyvu,
pretože on bude skvelým prezidentom na to, aby priviedol dnu iných,
aby sa zriadila scéna prave tak, ako to maju v Anglicku, ako to urobili v
Mexiku, ako to urobili všade inde, takto. A americkí ľudia, takí nestali,
nie su duchovní; oni su chytrí, ale príliš chytrí pre svoje vlastné dobro.
Inteligencia sa niekedy rozkolíše a potom vracia spätný uder. A tak,
oni... (Dnes rano o tom idem trocha kazať.)

Tak sme zistili, že sme rovno na hranici... To, prečo som toto
povedal, je dôvod, prečo som na to vtedy tak tvrdo tlačil, ale to bolo to,
čo to spôsobilo. Je to tak. Ženské hlasovanie, ktoré umiestnilo... Videli
ste v televízii tie stretnutia? Za Nixona hlasovali takmer všetci muži. Ale
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102 Nikdy Ho neopustím, pretože On ma reprezentuje. Amen. On je
mojím Spasiteľom, a preto, že On za mňa zomrel... Ja som nehodný,
ale preto, že On ma vzal za Svojho, On sa stal mnou, aby som sa ja
mohol stať Ním. On sa stal hriešnikom a vzal moje hriechy, aby som sa
mohol stať synom Božím.

Ó, ako milujem Ježiša;
Ó...

(Pane Ježišu, modlím sa, aby si tu každého uzdravil, Pane, pre
Svoju slavu v Ježišovom Mene.)

...milujem Ježiša.
Pretože On prv miloval mňa.

Nerobia s vami niečo tie starodavne piesne? Pamätam si malu
farebnu rodinu, ktora sem zvykla chodiť; muž, jeho manželka a malé
dievčatko. Ja... Len... Nedokažem to zaspievať, ale skusim to. Cítim na
sebe Ducha Svätého. Amen. Hovorili:

Ó, čo za vzácnu lásku mal Otec;
pre upadnutú Adamovu rasu;
dal Svojho jediného Syna, aby trpel;
a vykúpil nás skrze Svoju milosť;

(ó, ja to milujem.)

Ó, čo za vzácnu lásku mal Otec;
pre upadnutú Adamovu rasu;
dal Svojho jediného Syna, aby trpel;
a vykúpil nás skrze Svoju milosť;

103 Ja to milujem, a vy? Nie je tu niečo... No, tieto posolstva su
tvrdé, razne a osekavajuce, to je to, čím je Slovo Božie: ostrejšie než
dvojsečný meč. Ale, keď je to celé na konci, vidíme veľkolepého Ducha
Svätého, ako je tu usadený niekde v budove a dozera: Anjeli. Ó, potom,
ako to všetko skončí, vidíte Ho, ako vystiera Svoje ruky a začínaju
padať požehnania, a my pozdvihujeme svoje ruky ku Nemu a
uctievame Ho v sladkosti Ducha Svätého. Robí vam to niečo?
Jednoducho vas to očisťuje, dava vam nový začiatok, privadza vas
naspäť do Slova.

Koľkí nemocní teraz povedia, „Dnes rano prichadzam, aby som
bol uzdravený. Toto je hodina môjho uzdravenia.“? Jeden, dvaja, traja,
štyria, piati, asi ôsmi alebo desiati z vas.
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Jedného dňa Pán prevedie
Svojich vybraných do vnútra brán;
a to je hodné všetkého. (Teraz všetci spolu.)

Keď sme vo vnútri brán z perál;
naučíme sa mnoho vecí;
budeme mať harfu, ktorá je utvorená zo zlata;
možno o tisícich strunách;
budeme spievať a vykrikovať a poskakovať, (Haleluja.)
Baránok zotrie naše slzy;
Budeme mať jeden veľkolepý týždeň návratu domov;
Prvých desať tisíc rokov.

(Potrasme si ruky, zatiaľ čo to spievame.)

Vzácna Krv Božieho vlastného Syna;
spasila a posvätila
podivuhodných ľudí pre Jeho Meno;
a oni sú nazvaní Nevestou.
Hoci tu nepovšimnutí a opovrhnutí;
Jedného dňa Pán prevedie
Svojich vybraných do vnútra brán;
a to je hodné všetkého.

(Vystrime teraz naše ruky ku Nemu.)

Keď sme vo vnútri brán z perál;
naučíme sa mnoho vecí;
budeme mať harfu, ktorá je utvorená zo zlata;
možno o tisícich strunách;
budeme spievať a vykrikovať a poskakovať, (Haleluja.)
Baránok zotrie naše slzy;
Budeme mať jeden veľkolepý týždeň návratu domov;
Prvých desať tisíc rokov.

Ó, ako milujem Ježiša;
Ó, ako milujem Ježiša;
Ó, ako milujem Ježiša;
Pretože On prv miloval mňa.

Nikdy Ho neopustím;
Nikdy Ho neopustím;
Nikdy Ho neopustím;
Pretože On prv miloval mňa.
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tie ženy, všetky z nich chceli pobozkať Kennedyho, skakali obkročmo
na auta a všetko také, vyskakovali hore a dolu.
18 A teraz, dovoľte mi priniesť niečo ďalšie. Nemal som to tu
zapísané, ale na magnetofónovej paske (A toto je tiež nahravané na
pasku.)... V roku 1956 v Chicagu, Illinois, ako som stal – Lane Tech
High School (Oni tam boli), povedal som, „Tento rok bude bodom
zmeny pre Ameriku. Prave som prišiel spoza morí – neviem, prečo som
prišiel. Prišiel som naspäť; zrušil som svoje zhromaždenia v Afrike a
okolo – prišiel som späť.

Billy Graham, niečo tajomné, on zrušil tie svoje. Tommy Osborn
zrušil tie svoje. A všetci sme prechadzali naprieč Spojenými štatmi na
zhromaždeniach. Povedal som, „Amerika v tomto roku buď prijme,
alebo odmietne Krista.“ Potom som povedal, „Keď v Indiane zvolili
dvadsaťdvaročného chlapca za sudcu,“ prišiel na mňa Duch Panov a
povedal som, „nakoniec zvolia prezidenta, ktorý bude jedným z týchto
plejbojovských prezidentov bítnického typu s vojenským strihom vlasov;
a bude to milačik žien.“ No, to su predpovede spred rokov. Vidíte, kde
sme? Je neskoršie, ako si myslíme.
19 Tak si myslím, že tieto posolstva na tému siedmich cirkevných
vekov su prave aktualne. Buďte na modlitbe a v študovaní. No, ak
nesuhlasíte a hovoríte, „Myslím, že brat Branham sa mýli,“ mate na to
pravo; ale predtým, ako to urobíme – predtým, ako to urobíte,
preskumajte, čo Pan povedal s Písmami. Vidzte, či... A potom
proroctva, ktoré boli dané a maju sa vyplniť, sledujte a vidzte, kde sa
vyplnia, alebo nie...

No, je to na paske, a tak ďalej. Viete, že to bolo vypovedané
pred rokmi, a teraz to tu prichadza do uskutočnenia. Mussolini odišiel
dolu do Etiópie, či nie? Tí biedni farební ľudia tam boli s kosami, nožmi
a palicami, aby s nimi bojovali, a on tam bol so svojimi modernými
strojmi, on ich skratka vyvraždil, vratil sa späť a trubil o tom; ale prišiel
ku svojej zahube. Je to pravda.
20 A Američania... A Nemci postavili Maginotovu líniu a oni... A
Američania tam dostavali tvrdý výprask, ale nakoniec zvíťazili. Presne
tak. Vy, bratia veterani, to viete, a vy všetci si pamätate na „deň D“, a
tak ďalej, keď vošli dnu.

No, a zistili ste, že ženam bolo dané volebné pravo a zvolili
prezidenta, ktorého nemali zvoliť. Vidíte? To je ten upadok.

A v tom, že tomu teraz čelíme, prichadzame ku tomuto
ďalšiemu nadchadzajucemu zhromaždeniu. A buďte na modlitbe a
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modlite sa teraz upenlivo, aby nas Boh žehnal a otvoril naše
porozumenie, aby sme mohli poznať hodinu, v ktorej žijeme.
21 Skloňme teraz svoje hlavy ku slovu modlitby. Naš milostivý
Pane, ako sa z jednej strany cítim rozochvený, keď viem, že tento svet
je v čase konca. Nevedel by som, do ktorého naroda sa utiecť. Nie je
viac utočiska, iba dívať sa hore. Pretože nam bolo povedané, že keď sa
tieto veci začnu diať, vtedy sa treba dívať hore, lebo naše vykupenie sa
priblížilo.

Ó, Bože, modlím sa za dnešný hriešny svet vo svojom stave;
keď vidím, ako všetko napreduje, modlím sa, aby si nejako, Pane, aby
si hovoril do každého srdca, každého kazateľa, aby mohol byť v týchto
posledných dňoch horiacim plameňom, aby volal Cirkev živého Boha k
pokaniu a naspäť do viery. Ako vieme, žijeme v tom laodicejskom
cirkevnom veku, kde budu vlažní, modlím sa, Otče, aby si nas nechal
pevne sa držať toho, čo mame: Krista, ako vyhliadame ten deň Jeho
zjavenia sa.
22 Odpusť nam naše hriechy, ako my odpušťame tým, ktorí zhrešili
proti nam. A teraz vieme, Pane, keď vidíme vonkajší svet, vieme, že sa
to musí stať; nie je spôsob, ako to zastaviť. Hoci proti tomu hovoríme a
vydavame proti tomu hlas, jednako podľa Tvojho Slova vo svojich
srdciach vieme, že to tak každopadne bude. Lebo Ty si tak povedal. Ale
v ten deň sudu, keď bude prehrata veľka Božia magnetofónova paska,
chceme, aby naš hlas bol proti tomu, čo je zlé, a za to, čo je dobré.

Povzbuď nas dnes, Pane, Svojou Prítomnosťou. Žehnaj
všetkých týchto kazateľov, ktorí tu su, a všetkých laikov zo zboru,
všetkých znovuzrodených po celom svete, veľké horiace fakle, ktoré
maš v radiu a tam vonku v ostatných častiach sveta, ako kažu
Evanjelium, misionarov, ktorí hladuju, manželov a manželky, ktorí su
pod krutým prenasledovaním, stale stoja na poste svojej povinnosti;
Bože, požehnaj ich dnes.

A v tejto malej modlitebni, udeľ nam Svoje požehnania, Pane.
Pomaž nas. Žehnaj tých, ktorí dnes rano spievali tie nadherné Sionské
piesne, ktoré sme po roky opatrovali vo svojom srdci, keď vieme, že
jedného dňa budeme stať a spievať tie piesne v Prítomnosti Baranka.
Požehnaj dnes Slovo a pomaž posolstvo, Pane; lebo o to prosíme v
Ježišovom Mene a pre Neho. Amen.
23 Chcem vašu pozornosť dnes rano upriamiť na jedno Písmo,
ktoré nachadzame v Knihe Genezis. A teraz, budem sa snažiť
poponahľať s týmto posolstvom, ak Pan da, pretože sa chceme modliť
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a vykúpil moje spasenie
na kríži Golgoty.

100 Milujete Ho? Všetci, ktorí Ho milujete, povedzte, „Chvala
Ježišovi.“ [Zhromaždenie hovorí, „Chvala Ježišovi!“ – pozn.prekl.]
Povedzme to znova; „Chvala Ježišovi!“ Ó, ako...?... V afrikančine, „Ve
praise de Lord,“ Je—Jezus, tak Ho nazývaju. Chvala Jezusovi. Danke
Jezus. Vďaka Ti, Ježišu. Ó. Čo za deň, och. Aký plný chvaly, ako
ďakujeme dobrému Panovi za Tvoju...

Milujem Ho...

(Len Ho uctievajme. Takéto tvrdé, osekavajuce posolstvo. Len
Ho uctievajme.)

...milujem (Sladkosť Ducha sa vracia.)
lebo On prv miloval mňa;
a vykúpil moje spasenie
na kríži Golgoty.

Vzácna Krv Božieho vlastného Syna;
spasila a posvätila
podivuhodných ľudí pre Jeho Meno;
a oni sú nazvaní Nevestou.
Hoci tu nepovšimnutí a opovrhnutí;
Jedného dňa Pán prevedie
tých vybraných do vnútra brán;
a to je hodné všetkého. (Všetci spolu.)

Keď sme vo vnútri brán z perál;
naučíme sa mnoho vecí;
budeme mať harfu, ktorá je utvorená zo zlata;
možno o tisícich strunách;
budeme spievať a vykrikovať a poskakovať, (Haleluja.)
Baránok zotrie naše slzy;
Budeme mať jeden veľkolepý týždeň návratu domov;
Prvých desať tisíc rokov.

101 Daj nam na to ten spravny akord. Zaspievajme to znova. Či to
milujete? Spievajme.

Vzácna Krv Božieho vlastného Syna;
spasila a posvätila
podivuhodných ľudí pre Jeho Meno;
a oni sú nazvaní Jeho Nevestou. (Amen.)
Hoci tu nepovšimnutí a opovrhnutí;
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odpusť mi to. Daj, nech vojdem do Toho, čo je Pravda. A, Otče, viem,
že Tvoje Slovo je Pravda, a snažím sa stať na tom Slove. Bol som
dokrížený, Pane, tam vtedy v tom skrížení skrze moje generacie, až
viem, že moja myseľ je zakalena, ale jednako sa môžem pozrieť sem
dolu a vidieť Slovo. Viem, že Ono je Pravdou, tužim tam byť, Pane.
Držím sa tej kotvy tam v Skale. Burky ma zmietaju hore a dolu a
naokolo, ale moja kotva drží; je v Kristovi a v Jeho Slove. Verím, že
Tvoje Slovo je Pravda.

Pomôž mi, Pane, aby som nikdy neurobil kompromis ani na
kusočku z Toho, ale aby som pokračoval ďalej so zbožnou laskou,
mojimi rukami okolo všetkých ľudí, všetkých ras, všetkých farieb,
všetkých vyznaní, všetkých denominacií; ťahajuc ich ku tej Skale.
98 Udeľ to, Otče. Uzdrav nemocných a postihnutých. Priveď ich
dnes naspäť do toho staromódneho prebudeneckého typu ľudí. Priveď
ich naspäť do originalnych letníc. Priveď ich naspäť do požehnaní.
Priveď ich naspäť ako na letnice, ktoré padli v roku 33. Udeľ im letničné
požehnania. Nech do cirkvi príde moc Božia. Nech su dané do cirkvi
dary Božského uzdravenia. Nech su tam tí, ktorí hovoria v jazykoch,
vykladači jazykov. Nech su tam dary proroctva a všetky rozličné
manifestacie, nie „vytvorena viera“, alebo „snažiť sa veriť“, alebo
„navliecť si niečo“; nech je to skutočný príchod so Slovom, Slovo Božie
dané na znamosť, prorokovanie, veci, ktoré sa deju.

Ty si vo Svojom Slove povedal, „Ak je niekto medzi vami, kto je
– tvrdí, že je, alebo mal by byť prorokom, a to, čo hovorí, ak sa to
nestane, nepočuvajte ho. Ale ak sa to stane, potom počuvajte toho
proroka, lebo Ja som s ním.“ Bože, udeľ nam taký druh prorokov. Daj
nam ten skutočný druh, skutočný druh, ktorý hovorí v jazykoch,
skutočný druh, ktorý ma skutočný výklad. Udeľ to, Otče. Uzdrav
nemocných a postihnutých a daj medzi nami poznať Samého Seba,
lebo o to prosíme v Ježišovom Mene. Amen.
99 Milujem Ho; milujem Ho;

lebo On prv miloval mňa;
a vykúpil moje spasenie
na kríži Golgoty.

No, všetci z vas metodistov, ktorí ste synmi Božími; baptistov,
ktorí ste synmi Božími; všetci z vas synov a dcér Božích, pozdvihnime
len svoje ruky a zatvorme oči, spievajme Mu toto a uctievajme Ho.

Milujem Ho; milujem Ho;
lebo On prv miloval mňa;
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za nemocných a chceme mať službu krstu. Chcem, aby ste sa obratili
do 1. knihy Biblie, do 1. kapitoly tej knihy; Genezis, 1. kapitola. A
začnime čítať od 9. verša.

A Boh riekol: Nech sa shromaždia vody pod nebom na
jedno miesto, a nech sa ukáže sušina! A bolo tak.

A Boh nazval sušinu zemou a shromaždenie vôd nazval
morami. A Boh videl, že je to dobré.

A Boh riekol: Nech vydá zem sviežu trávu, bylinu,
vydávajúcu semä, ovocný strom, rodiaci ovocie podľa
svojho druhu, v ktorom bude jeho semä, na zemi. A bolo
tak.

A zem vydala sviežu trávu, bylinu, vydávajúcu semä podľa
svojho druhu, a všelijaký strom, rodiaci ovocie, v ktorom
bolo jeho semä, podľa svojho druhu. A Boh videl, že je to
dobré.

No, chcem vziať text na tému: Odsúdenie skrze reprezentáciu.
A nech Pan prida Svoje požehnania k Svojmu Slovu.
24 Asi pred dvoma alebo troma týždňami som prechadzal cez
zapadné štaty a díval som sa naokolo, ako som sam šoféroval, išiel
som sa stretnuť hore v Idaho s kresťanskými obchodníkmi a bol som
užasnutý, ako som sledoval bilbordy, reklamy. Môžete sa takmer
rozhliadnuť naokolo a vidieť, čo maju ľudia v mysli a čo je na ich
srdciach. Ako som často hovorieval, „Dovoľte mi vojsť do domu nejakej
osoby a vidieť, aký druh hudby počuvaju; dovoľte mi vidieť, aký druh
kníh čítaju a aký druh piesní spievaju; aký druh obrazov maju vo svojom
dome; jednoducho vam môžem povedať, aku ma ta osoba
prirodzenosť.“ Rozumiete? Je to preto, že oni... Nezaleží na tom, ako
svedčia o niečom inom, ovocie dokazuje, čo to je. A všimol som si, že
sme veľkolepým vedeckým narodom, vedeckým svetom. A všimol som
si na bilbordoch, zvlašť v zapadných krajoch, kde sa pestuje hlavne
kukurica, a tak ďalej, bol tam obrazok muža, ktorý držal klas kukurice a
lupal ju a hovoril, „Človeče, čo za kukurica to je.“ A to bola povestna
skrížena kukurica.
25 Nejakým spôsobom, zatiaľ čo som o tom premýšľal, ďalej som
sam jazdil, a už viac nemôžete nechať svoje radio zapnuté, pretože
(obzvlašť v lokalitach, kde na každej stanici je tato boogie-woogie
hudba a všetok ten nezmysel, viete, rokenrol, a skratka, nemôžete
mať)... Ak to len nenaladíte prave v tu hodinu a zachytíte spravy a
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počasie, potom to znova musíte vypnuť. Tak verím, že Pan mi možno
pomahal, a na zadnu stranu svojej cestovnej mapy som si zapísal
„kríženec“, pretože ma niečo zasiahlo, keď som sa na to díval. Tak
pekné velikanske zrna kukurice, pomyslel som si, „To je tak veľmi
odlišné než kukurica, ktoru sme zvykli pestovať.“

Všetko sa stava skríženým. Ale viete, že to vôbec nie je dobré?
Nema to v sebe život. Nemôže sa to znova samé zreprodukovať.
Nemôžete zasadiť skríženu kukuricu. Ak to urobíte, mate len malé
zakrpatené pole, pretože to bolo skrížené.
26 Potom som sa dostal hore na vrch, a jeden zo sprievodcov,
ktorý bol so mnou, on bol chovateľom sliepok, on choval sliepky. Okrem
toho robil zo zaľuby sprievodcu po horach: veľmi milý človek.

A keď zistil, že som kazateľ, no, rýchlo mi začal hovoriť o
skrížených sliepkach. Potom, keď to urobil, to mi znova pripomenulo
môj malý text, ktorý som mal zapísaný na cestovnej mape; kríženec.
No, zatiaľ čo sme ležali v našich spacakoch v snehu, hore na vrchu,
povedal som mu, „Rad by som sa dozvedel viac o takých sliepkach.“

„No,“ povedal, „veda dokazala naozaj ohromnu vec.“ Povedal,
„Vyšľachtili sliepky s rozličnými vecami, až sa dostali na miesto, kde na
tých sliepkach sotva maju nejaké nohy alebo nejaké krídla, na tých
sliepkach. Všetko su to len prsia.“ Ale povedal, „Teraz prichadza ta zla
časť, že ľudia to nechcu, pretože to je príliš mäkké mäso, a ta sliepka
žije jeden rok a zomiera. Od začiatku je takmer mŕtva.“ Vidíte, to je
kríženie. Nie je to spravne; nie je to dobré.
27 A teraz mnoho ľudí, ktorí chcu mať na večeru chutné kura, idu
na vidiek a kupia si sami sliepku, ktora ma nohy, vie hrabať a ma krídla,
vie lietať; a to je taka sliepka, aku ju učinil Boh. Ale to kríženie sliepok je
tým, čo to priviedlo do toho, že tam su len prsia, a kymaca sa a musí
byť držana v priehradke. Nemôžu ju dať von; nedokaže hrabať.
Nedokaže si zaobstarať potravu. A to mäso je tak zlé, že ho nemôžu
použiť; a ak je ta sliepka chovana, aby znašala kurata, jej vajcia sa
nevyliahnu. A potom ďalšia vec, ta sliepka sa v priebehu roka „ukladie“
k smrti; žije iba rok. A pomyslel som si, „No, to je teda sliepka.“
Kríženie, trhanie toho, čo Boh učinil.
28 Potom sme tam mali malý povoz mulov, ktorí boli nabalení a
všimol som si, že mul je tiež krížencom. Nikdy to neklaďte na Boha, že
učinil mula. Boh s tým nikdy nemal nič do činenia. Nie, to bol človek.
Mul nevie, kam patrí. Nedokaže sa znova zreprodukovať. On je
hybridom. Vidíte, on nevie, kto bol jeho otec, ani kto bola jeho matka, a

   ODSUDENIE SKRZE REPREZENTACIU                                      37

škriepky a zmätky, keď je tam na tých miestach mnoho skutočných detí
– mnohí muži a ženy na tých miestach, tam na tom skríženom poli, ktorí
tam naozaj nechcu byť. Myslia si, že činia Božiu vôľu.

Modlím sa k Tebe, Otče, aby si dnes rano odobral preč všetky
pochybnosti od tejto mojej malej skupiny, ktora tu je, a od tých, ktorí
budu počuvať na paskach; aby si odobral preč všetky človekom
zostrojené vyznania; ako Ježiš, keď prišiel prvýkrat, On ich našiel, ako
vyučovali veci, ktoré od počiatku neboli tak – od počiatku. Zatiaľ čo to
Boh učinil čisté a nescudzoložené, ale človek urobil – vzal Božie Slovo
a zbavil Ho efektu skrze vyučovanie ľudského vyznania.
95 Otče, teraz pri blízkom príchode Ježiša je to znova také isté.
Prave tak, ako vinič; ak Vinič vypušťa vetvu a ta vetva bola letnična
vetva, ktora bola naplnena Duchom Svätým, a znamenia a divy ovocia
nasledovali tu vetvu; ak ten Vinič niekedy vypustí ďalšiu vetvu, bude to
ten istý druh vetvy. Vieme to, Otče, skrze samotnu prírodu. Ale vieme,
že Ty môžeš naštepiť do toho Viniča akékoľvek ovocie, ktoré ku tomu
patrí, a ono bude žiť z toho Viniča.

A vieme, že môžeme vziať pomarančovník a nechať tam vyrasť
citrusové ovocie rozličných druhov, sedem alebo osem. Môžme do toho
naštepiť citróny; my... Rovno tam to vyrastie, pretože to je citrusové
ovocie. Vyrastie to, grep a mnohé iné, mandarínky a mnohé iné
citrusové ovocie. Ale ak ten strom vypustí znova svoju vlastnu vetvu, to
bude pomaranč, Pane. Bude taký, ako bol ten prvý. A veríme, že tu v
posledných dňoch bude Cirkev, ktora prijme oboje, ranný i pozdný
Dažď. Bude roztrusena po celom svete v tomto laodicejskom veku.
Bude to Cirkev, ktora je zavolana naspäť do originalnej viery v Boha.
Bude to Cirkev, ktora bude mať Ježiša Krista, ktorý sa v nej bude
prechadzať, ako bude manifestovať Samého Seba; bude v nej
veliteľský povel Kraľa.
96 A, Bože, ako si začal vek za vekom, a ako oni vzali ten Vinič a
naštepili to tam; a ono to na Ňom prosperuje, pod menom Kresťanstva,
ale stale prinaša nauku, ktora nebola vyučovana na začiatku. Ó, Bože,
ako je nam to ľuto, Pane. Nevieme, čo robiť; ale dnes rano sa modlím,
aby si z našich sŕdc odobral všetko, čo je vytvorené človekom. Vezmi a
umiestni do našich sŕdc, Pane, skutočné Slovo Božie. Pripravujem sa,
aby som sa modlil za nemocných, Pane. Ako môžem zísť tam dolu a
mať vo svojej mysli pochybnosť, že Boh neodpovie na moju modlitbu.
Potom, Otče, sam by som bol pokrytcom.
97 Bože, ak je v mojom srdci jedina štipka pochybnosti, odpusť mi
to prave teraz. Ak je niečo, čo som urobil alebo povedal, čo bolo zlé,
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Povedal, „Premýšľaj teraz naozaj dôkladne, pretože nemaš...“
povedal, „Kapitan, maš teraz iba kratku chvíľku času, myslím.“ Povedal,
„Premýšľaj teraz dôkladne. Kde si opustil Krista?“

On sa skratka namahal, usiloval, snažil sa spomenuť si. Zrazu
sa na jeho tvari objavil usmev. Povedal, „Spomínam si. Spomínam si.“

To je to, čo musíš urobiť. Pamätaj, keď ideš proti Pravde Božej,
rovno tam Ho opustíš. Rovno tam Ho opustíš. Rozumieš? A to ti
neurobí vôbec nič dobrého, keď pôjdeš touto cestou, pretože sa budeš
musieť vratiť naspäť na tuto. Celý čas ideš odbočkou. Nehovorím, že
nie si Kresťanom, ale si na odbočke. Oni boli Izraeliti, ale všetci neboli
spasení. Rozumiete? Je to tak. Vidíš, rovno tam si na odbočke. Vrať sa
tam naspäť.
93 A ten kaplan... Povedal, „Spomínam si.“

Povedal, „Začni rovno odtiaľ.“ To je to, kde dnes rano musíš
začať, tam, kde si opustil tu líniu.

Povedal, „Uložím sa teraz na spanok; modlím sa k Panovi, aby
zachoval moju dušu. Ak by som mal zomrieť predtým, ako sa zobudím;
modlím sa k Panovi, aby vzal moju dušu,“ a on zomrel. To, kde on
opustil Krista, bolo pri kolíske. Ty si Ho mohol opustiť pri krste; mohol si
Ho opustiť pri Duchu Svätom; mohol si Ho opustiť niekde inde.

Kdekoľvek si Ho opustil... Neber nejaký skrížený cirkevný
nezmysel. Je tu Jeden, ktorý ťa dnes rano reprezentuje pre spasenie.
Nemusíš byť hriešnikom. Nemusíš ním byť. Ty ním si, ak tým si; Boh ťa
nebude brať na zodpovednosť za to, že si hriešnikom; On ťa nebude
brať odteraz na zodpovednosť, ale bude ťa brať na zodpovednosť, ak
odmietneš Toto. Nebude ťa brať na zodpovednosť kvôli tomu, že si
možno v minulosti nepoznal žiaden rozdiel, čo sa týka vodného krstu,
prijatia Ducha Svätého a moci Božej. On ťa nemusí brať na
zodpovednosť kvôli tomu, nikdy predtým si to nemusel počuť; ale
odteraz to už vieš. Navraťte sa naspäť do Slova. Navraťte sa naspäť k
Bohu.
94 Teraz sa modlime a porozmýšľajte nad tým, zatiaľ čo sa
modlíme.

Pane, keďže viem, že som smrteľník a čoskoro odídem; mojich
dní teraz začína pribudať. Čoskoro to bude päťdesiatdva rokov, čo som
na tejto zemi. A Pane, chcem byť verný; chcem byť oddaný až do
konca. Okolo sveta, mnohé, mnohé narody, ľudia, farby, rasy, vidím
mnohé vyznania a vidím ich, ako ich zamiešali a všetky rozličné malé
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nedokaže sa znova zreprodukovať. On je len mulom a je na klzkej
ceste smerom ku smrti. A nezaleží na tom, ako veľmi sa snaží splodiť
svoj druh, nedokaže to urobiť.
29 Celé to je v protiklade s Božím Slovom. Boh tu v Genezis 1:11
povedal, „Nech každé semeno prinesie podľa svojho druhu, lebo ten
život je v ňom samom.“ Nech každé semeno prinesie podľa svojho
druhu. Ale človek sa snaží ukazať, že je mudrejší ako jeho Stvoriteľ.
Chce dokazať, že o tejto veci vie viac, než vie Boh. A preto sa neustale
skrze vedu snaží ukazať Bohu, že o tom vie viac, než vie On. A Boh ho
len nechava pokračovať v jeho vedeckom výskume; a tým, že to robí,
on zabíja samého seba. Boh nechava, aby ho zabila jeho vlastna
nevedomosť.

Moja matka kedysi davno zvykla hovorievať, „Daj krave
dostatočne dlhý povraz; ona sa obesí sama.“ No, to je pravda; a vy len
nechate... Boh len nechava človeka, aby pokračoval a sam sa obesil
svojou vlastnou hluposťou. Nikdy nebudete mudrejší ako Boh. Boh vie,
čo je spravne. Ale ľudia sa skrze kríženie snažia vyprodukovať lepší
produkt než ten, čo stvoril Boh.
30 No, Boh, keď stvoril Svoju Cirkev, On stvoril letničnu Cirkev. To
bol original: letnična Cirkev naplnena Duchom Svätým, muži a ženy,
ktorí boli vedení Duchom Božím. Človek to nemôže nechať na pokoji.
On chcel skrížiť cirkev. Tak on ju vyšľachtil so svetom: teológia, nauky,
denominacie. Ó, iste, to vytvara krajšiu cirkev, ó, ano, ako veľmi odlišné
to je od tej originalnej Cirkvi.

Ó, mame veľké budovy, vzdelaných kazateľov, lepšiu triedu
ľudí, vypracovaní, lepšie oblečení, davaju do toho svoje mena a svoje
peniaze, aby zabezpečili, že to bude prosperovať, posielaju svojich
kazateľov do seminarov, aby naleštili svoju vzdelanosť a teológiu, po
celý čas ich to ťaha ďalej preč od Boha.
31 To od začiatku nebol Boží plan. On nikdy neposlal ani jedného z
nich do žiadneho seminaru. Poslal ich do vrchnej dvorany, aby tam
čakali, až kým na nich nezostupi Duch Svätý, aby boli ustanovenými
služobníkmi Panovými. Ale kríženie, privadzanie cirkvi do teológie,
namiesto toho, aby dovolili Duchu Svätému, aby ju viedol, oni vyšľachtili
biskupov, generalnych dozorcov, pričom Duch Svätý je Božím
originalnym Vodcom Cirkvi. Ale oni skrížili cirkev tak, ako to urobili so
sliepkami, ako to urobili s mulom, ako to urobili so všetkým iným: krížia
to, robia to odlišným, vyšľachtili to so svetom, so svetskými vecami,
basketbalovými hrami, polievkovými večerami, kockovými hrami a so
všetkými druhmi svetských vecí. Je pravda, že je to krajšie; je to väčšia
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budova, uhladena trieda ľudí. Čo sa týka nôt, ich spievanie môže byť
viac usporiadané než starodavne letničné s tamburínou a gitarou, ale to
nema semeno. Nema to tu autenticitu. Oni to všetko „odvysvetľovali“
preč. „Toto je lepšie, než to bolo.“ Ako sa to snažili urobiť so skríženou
kukuricou, „Je lepšia, než bola ta stara.“ Nebolo to lepšie. Ten život v
tom nebol lepší. Vonkajšok mohol vyzerať lepšie, ale ten život nebol v
poriadku; a my rozpravame o živote.
32 V krížení nie je spravny život. Boh to chce takým spôsobom,
ako to učinil na začiatku. Takže cirkev bola krížencom. A teraz to
prichadza do miesta, že cirkev je skôr niečo ako lóža (klub) než ako
letničné požehnanie. Učenci su viac vzdelancami, než su kazateľmi. Su
viac nachylní k tomu, získať veľku vzdelanosť. „Naš pastor ma
doktorský titul,“ alebo niečo také z teológie; a nedokažu sa zrodiť
naspäť do pôvodného stavu. Tak nadherné, ako to len môže byť, ale
nemôže sa to vratiť naspäť. Ako by ste... Nedokažu sa navzajom
skrížiť.

Skuste skrížiť metodistu s baptistom a uvidíte, čo dostanete.
Dostanete horšieho odpadlíka, než ste mali prv. Je to tak. Nemôžete...
Dostanete zakrpatenca. Je to tak. Zasejete skríženu kukuricu. Vyrastie
to takto a zožltne. Nie je v tom žiaden život. Preto to nemôže
produkovať; a to je to, čo sa dnes deje s cirkvou. Nema v sebe žiaden
Život. Ma veľa šou a lepšiu triedu ľudí, hovoria o väčších zrnach,
krajších budovach, viac vyškolených kazateľoch, ale nie je v tom žiaden
Život, aby to mohlo vyprodukovať novonarodené dieťatka.
33 Nemôže sa skrížiť naspäť... Keď bolo to zrno prvýkrat
zasadené; druhýkrat do toho vošli, potom to skrížili. A prvé, čo zistíte,
nikdy sa to nemôže vratiť späť. Žiadal som akéhokoľvek učenca, aby so
mnou prešiel naspäť históriu. Akakoľvek cirkev, ktora kedy opustila svoj
originalny zaklad, nikdy viac nebola schopna znova vyjsť. Keď Boh
poslal Luthera a on mal prebudenie, zatriasol svetom; ale zorganizoval
to a skrížil to so svetom, ako katolícka cirkev. A keď to urobil, čo urobil?
Vyprodukoval skupinu odpadlíkov, hybrid: a nikdy viac nepovstal a
nikdy nepovstane.

Ďalej prichadza John Wesley a urobil s prebudením rovnaku
vec. Akonahle on a Asbury a tí starí zakladatelia zomreli, oni to
zorganizovali a vytvorili Wesleyovsku metodisticku cirkev; a nikdy
nepovstali a nikdy viac nepovstanu.
34 Anglikanska cirkev, ta ista vec s Kalvínom, keď mali prebudenie,
bolo to skvelé. (Brat Simpson to ma teraz vo vrecku, z Kanady.)
Anglikanska cirkev teraz, oni tam vošli, kazatelia a všetci z nich, aby
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„To viac nebude fungovať.“

Povedali, „Boli sme pokrstení na Jana.“

Povedal, „Jan krstil iba na pokanie.“ Prave pod toľkým
množstvom vody, pod koľkým by ste ich mohli ponoriť vy. Vidíte? Na
pokanie; nie na odpustenie hriechov, pretože Obeť ešte nebola zabita.
Povedal, „Na pokanie, hovoriac o tom, že by ste mali veriť na Toho,
ktorý mal prísť, veriť na Ježiša Krista.“ A keď toto počuli, vošli rovno do
vody a boli znova pokrstení v Meno Ježiša Krista. Čo Biblia... A Pavol v
Galaťanom 1:8 povedal, „Ak by anjel z neba...“ Teraz počuvajte, k čomu
sa vraciam? Tento skrížený nezmysel, choďte od toho preč. „Ak by
anjel z neba prišiel a kazal akékoľvek iné evanjelium ako Toto, ktoré
som vas vyučoval ja (Pavol, znova prekrsťoval ľudí.), nech je pre vas
prekliaty,“ nieto ešte kazateľ alebo biskup alebo papež alebo kňaz. Ak
by anjel z neba, žiarivý anjel by prišiel dolu z neba a hovoril čokoľvek
nezhodné s tým, čo som povedal, nech je prekliaty.
91 Ako sa ku tomu postavíme, priatelia? Čo teraz... No, môžeš byť
pokrstený v Mene Ježiša Krista a tvoje srdce bude tak špinavé, ako len
môže byť. To ťa nespasí, ale je to jeden spravny krok. Si spasený
svojou vierou skrze Ježiša Krista. Presne tak. Ale keď prichadzaš ku
tomuto miestu a vidíš toto, a potom to odmietneš, potom ideš naspäť.
92 Tento malý príbeh, už zakončujem. Hovoril som to tu možno
predtým. Istý kaplan raz povedal, že ho zavolali ku jednému chlapíkovi,
ktorý bol postrelený samopalom a zomieral. Povedal, „Si kresťan?“

Povedal, „Zvykol som byť.“

„Zvykol si byť?“ Povedal, „Kde si opustil Krista?“

Povedal, „Nepamätam sa.“

Povedal, „Mal by si radšej porozmýšľať, pretože tvoje pľuca sa
plnia krvou.“ Povedal, „Mal by si sa radšej poponahľať, pretože si
prestrelený rovno naprieč pľucami.“

Povedal, „Viem to.“

Povedal, „Zomieraš.“

Povedal, „Ano.“

Povedal, „Poznal si raz Krista?“

„Ano.“
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večnosť. Očakavam, že s vami raz budem tam v tom veľkolepom
Edene. A keď sa tam dostanem...
89 Mal som prednedavnom videnie (Počuli ste o tom.) a díval som
sa tam a videl som tam všetkých tých ľudí; bolo ich tam milióny. A
povedal som, „Mienite tým, že On prichadza ku mne?“

Povedali, „Ano, a potom s tebou pôjdeme naspäť.“

Povedal som, „No, či každý kazateľ takto zastane?“

„Tak veru.“

„Každý kazateľ zastane so svojou službou so svojím
zhromaždením?“

Povedal, „Tak veru.“ (Tento Anjel, ktorý ku mne hovoril, to
povedal.)

A povedal som, „Potom Pavol bude tiež musieť zastať?“

„Pavol musí zastať so svojou generaciou.“

Povedal som, „Potom viem, že som v poriadku, pretože som
kazal Slovo za Slovom tu istu vec, ktoru kazal on.“

A keď som to povedal, milióny vykríkli, „To je to, na čom
odpočívame.“ Amen. Na tom Slove, tom Slove, nezaleží na tom, čo to
bolo; to Slovo.
90 To je to, prečo nariaďujem ľuďom, aby prišli, ako to bude dnes
rano, aby sa niektorí z nich dali znova prekrstiť. Pavol to robil. Pavol
stretol ľudí, ktorí boli prave tak šťastní a naplnení Božou dobrotou a
vecami, vykrikovali a chvalili Boha a mali veľkolepé zhromaždenie. On
povedal, „Ale prijali ste Ducha Svätého od tej doby, ako ste uverili?“
Skutky 19.

Povedali, „Nevieme o tom, že je tu nejaký Duch Svätý.“
Povedali, „Sme jednoducho baptisti,“ inými slovami. Vidíte? Ich pastor
bol baptistický kazateľ. Presne tak. Bol to obratený pravnik, baptistický
kazateľ.

Pavol povedal, „Prijali ste Ducha Svätého od tej doby, ako ste
uverili?“

Povedali, „Nevieme o tom, že je tu nejaký Duch Svätý.“

Povedal, „Potom do čoho ste boli pokrstení? Ako ste boli
pokrstení? Akým spôsobom?“ Ako, čo...

„Boli sme pokrstení Janom.“
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pili. Miešali svoje pivo, džin a tie veci dokopy rovno v cirkvi, maju party
a piju. Čo to je? Nikdy to nemôže ísť znova naspäť do svojho originalu,
pretože je to skrížené so svetom. Je to stratené.

No, rozpravame o anglikanskej, metodistickej a baptistickej, ale
letnična je taka ista.
35 Pred par rokmi sme mali letničnu cirkev, ktora bola v ohni; ale
čo urobili? Skrížili to, spravili z toho denominaciu, priviedli to naspäť do
sveta. No, čo ste dostali? Presne tak, ako to Boh urobil s mulom; on je
na svojej klzkej diablovej ceste. Nikdy sa nevrati. Je to skončené,
učinené denominaciou a zrutené, a teraz maju lepšie cirkvi.

Ó, letniční ľudia zvykli byť v malej misii na rohu ulice, zvykli byť
kopaní od piliera k stĺpu, a polovicu času hadzaní do väzenia za
vykrikovanie po celu noc. Ó, naozaj maju ťažký čas najsť dnes jedného.
Čo sa stalo? Dokrížili to. Spravili to ako baptisti; ako to baptisti spravili
ako metodisti; metodisti to spravili ako Luther; Luther to spravil ako
katolíci. Čo ste dostali? Skríženu skupinu divých somarov. Je to tak.
36 Najviac ignorantska vec, ktoru poznam, je mul. On nema vôbec
žiadne osobné cítenie. Bude okolo vas striehnuť až do poslednej hodiny
jeho smrti, aby vas zabil. Nevie nič okrem „híí“ a „hóó.“ Nema žiadne
citové cítenie. Nevie, kto bol jeho otcom, kto bola jeho matka, a kam
ide, alebo odkiaľ prišiel.

To je podobné ako mnohí dnešní ľudia. Je to takmer to isté.
Videli ste niekedy mula? Môžete ku nemu hovoriť, a on tam bude len
stať so zodvihnutými ušami; dívate sa na tu veľku podlhovastu tvar a
ich vystrčené ušiska. Tak to robia mnohí z týchto somarov. Je to tak.
Len stoja, dívaju sa na vas a híkaju, „Dni zazrakov pominuli. To Božské
uzdravovanie a hovorenie v jazykoch a Duch Svätý; nie je nič také.“
Presne tak. Naboženstvo mulov (Je to tak), kríženec. To je všetko, čo
vie. Nikdy nemôže poznať nič iné. Nechajte ho tak. Pokračujte s
Bohom.
37 Kríženec, skratka mul. Nevie, odkiaľ prišiel; nie je čistokrvný.
Nemôže byť čistokrvný, ale kôň je odlišný. Tak veru. Vezmite si koňa,
ktorý je narodený zo skvelého rodokmeňa, on je prave tak krotký a milý;
rad ide tam von a pobehuje okolo, viete, a vrati sa späť, zloží svoju
hlavu na vaše ramena a erdží a pobehuje; je to skvelé zviera. On je
verný, stojí s vami. Prečo? On vie, že ma papiere, aby ukazal, že je
čistokrvný. Amen. Ma to napísané, že je čistokrvný. Jeho krv je čista.

Tak je to so znovuzrodeným svätým Božím. Môžete mu
povedať, že Ježiš Kristus je Ten istý včera, dnes i naveky, on zakričí,
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„Amen!“ Prečo? On je čistokrvný. Jeho prežitie je zapísané v Biblii. On
je narodený z Krvi Ježiša Krista a je čistokrvným Kresťanom. Slava.
Tam nie je žiadne dokríženie, on je originalny, krotký, pokorný; môžete
ho niečo naučiť.
38 Snaží sa posluchať. Môžete ho vziať tam von na predstavenia a
takmer spôsobiť, že bude ako ľudska bytosť. On sa pokloní, postaví sa
na zadné, poskočí. Nikdy ste nevideli mula, že by to robil. Nevideli ste
žiadnych mulov na predstavení, že by sa takto spravali, pretože on od
začiatku nema na to kvalitu.

A preto môže znovuzrodený Kresťan prijať Božské uzdravenie.
Znovuzrodený Kresťan môže prijať Ducha Svätého, pretože je niečo v
ňom, niečo dolu v ňom, čo spôsobuje, že on verí Duchu Božiemu tam
vo vnutri, potvrdzujuc Slovo Božie, že on je čistokrvný. Ano. Ale mul tak
nekona; oni nemôžu. Nie je v nich nič, čo by urobilo, aby tak konali.
39 No, ohľadom tohto kríženia. Viete, Eva bola matkou kríženia.
Ona dokrížila ľudsku rasu. Viete, potom, ako vykonala tuto zlu vec a...
(Viem, že toto je na paske, a tak to pre nich urobíme vo forme pre
nemluvňata, ak chcu.) Ale keď mala tuto aféru s hadom, ktorý nebol
hadom, plazom... Biblia povedala, že bol najchytrejší zo všetkých
poľných zvierat. Veda sa teraz snaží najsť kosti nejakého tvora medzi
opicou a človekom a aplikuju to na farebnu rasu, a tak ďalej, su tak
nevedomí, ako len môžu byť. Had bol muž.

Krv zvieraťa sa nezmieša s krvou človeka. Nie veru. Ale tento
druh bol tak blízko medzi tým, že sa zmiešal, a satan to vedel; veľký
obrí chlapík.
40 Nie je to zvlaštne, že tam po tomto v tej krajine našli veľkých
obrov? Zda sa mi, že Jozefus, ten pisateľ, o tom premýšľal. Odkiaľ sa
vzali tí obri? Hadovo semeno. Biblia povedala, že On spôsobí semeno
hada... Semeno hada, had mal semeno, a semeno ženy... Ale radšej by
sme ich mali nechať tak. Oni tomu neveria, tak to pre nich vezmeme len
v takej detskej forme. Ale keď to ona urobila, znečistila celu tu vec.
41 No, prosím vas, nehovorte mi ten nezmysel, že to bola jabloň.
Ako som často hovorieval, „Ak jedenie jabĺk spôsobilo, že ženy si
uvedomili, že boli nahé, mali by radšej znova servírovať jablka,“ pretože
je ten čas. Nehovorím to, aby som bol hrubý, ale hovorím to, aby som
ukazal, že to je pravda. Neboli to jablka. Nedostaňme sa ohľadom toho
do takej absurdity. Nebola to žiadna jabloň; ale vezmime to s odlišným
stromom, aby sme to mohli priniesť a naplniť našu tému.
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86 No, predpokladam, že teraz je pre nas čas zakončiť a mať
modlitebný rad za nemocných. No, veríte, že diabol skrížil ľudí,
narody... Veríte tomu? Istotne to tak je. Skrížil cirkvi, až sme sa stali
človekom zostrojenými naukami namiesto služobníkmi, ktorí sa boja
Krista. Vidíte, prečo odsudzujem, trasiem a udieram tak tvrdo, ako len
môžem, proti tej zlej veci? Ako môžem robiť čokoľvek iné, keď tu Slovo
tak hovorí a Duch Svätý, „Choď do toho.“

Hovorím, „Pane, kažem; oni sa stale obliekaju rovnako. Stale
robia tie isté veci, ako vždy robili.“

„Kaž to aj tak. Len sa hýb vpred. Tvoj hlas je zaznamenaný.“ V
deň sudu nebudu mať žiadne výhovorky, pretože ste to počuli.
Rozumiete? Je to tak. Počuli ste to.
87 Viera prichadza skrze počutie a počutie toho, čo povedala
cirkev? To neznie spravne, či ano? Počutie Slova Božieho vas privadza
naspäť do viery v Boha.

No, keď ste dnes rano prišli, chceme sa modliť. A chceme sa
modliť, aby Boh dal, že by ste odložili všetko nabok. Možno toto kratke
posolstvo od vas vezme preč to skríženie, privedie vas naspäť, aby ste
boli pokorným služobníkom, ktorý vykročí a povie, „Verím Bohu.“ Často
sa divili. Môžem...

Poviem toto. Počuvajte to. Hovoria, „Brat Branham, tvoja služba
sa v tom nadprirodzenom neda porovnať s ničím na svete.“ Významní
muži (Mohol by som povedať ich mena, ak by to nebolo na tejto paske.)
volali ma, aby som prišiel, išiel s nimi. „Tvoja služba je jedina vec, ktora
zachrani svet. Prečo to nie je niekde inde?“

Vraťte sa naspäť do Slova. Boh môže budovať iba na tom
zaklade; potom, ak som na tom tak veľmi nespravne v spôsobe, ako
krstím ľudí, a v spôsobe, ako hovorím o Duchu Svätom, a vo veciach,
ktoré robím, prečo to potom Boh ctí? Produkuje niečo také? Vidíte?
Prečo to tak je? Nehovorím to kvôli sebe, to by bolo zlé; ale snažím sa
povedať, že to kvôli tomu, lebo stojím na Pravde, Slove a jedine na
Slove.
88 Stupanie vyššie a robenie veľkolepých vecí a velikanskych
miest, to pre Boha nič neznamena, vôbec nič. Ide o to, zostavať so
Slovom. Boh pracuje v tom Slove, potvrdzuje to Slovo, stojí s Tým,
znamenie živého Boha medzi nami.

Chcete takí byť? Chcete, aby bol z vas zmytý všetok svet? Ó.
Vy, malé deti, nech vas Boh žehna. Očakavam, že s vami budem traviť
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83 Nikdy nebudeme mať žiadne ďalšie veľké organizacie, ktoré by
mali povstať. Môžem to teraz dokazať v priebehu tých cirkevných
vekov. Nebudeme mať ďalšie povstanie organizacií. Laodicejský
cirkevný vek bude len o letničných, ktorí ďalej a ďalej a ďalej takto zo
seba robia denominaciu. Ale nebude viac žiadnych veľkolepých
prebudení, ktoré začnu – udru krajinu. Len tých zopar, ktorí zostali v
cirkvi, potiahnu to, čo ma vojsť dnu. Lebo to je... Biblia hovorí, že
cirkevné veky skončia vo vlažnom stave. Je to tak. Takže to musí takto
prísť.
84 No, tak teda. Dostaňme sa preč od tohto skríženia; dostaňme
sa naspäť ku skutočnému originalnemu ovociu. Poďme naspäť na
miesto, kde nas Boh učinil synmi a dcérami Božími, aby sme zaviseli na
Tom, čo povedal Boh, a nebrali to slovo ženy, slovo skríženia.

Vidíte, ako je to telesné a duchovné ukazané v type? Vidíte tu
zapísané moje videnie o tom, čo to bolo, ako ženam bude dané volebné
pravo? Čo zruinovalo tento narod?

No, počuvajte. Nie vy, kresťanské ženy... Ženy su chrbtovou
kosťou akéhokoľvek naroda. Ak porušíte materstvo, porušíte hneď od
začiatku celý narod. Bolo to tak naprieč históriou. Čo je americka žena?
Zvyklo to byť tak, že sme chodili do Paríža, aby sme zohnali módu.
Teraz chodí Paríž sem, aby zohnal módu pre ich vulgarny nečistý
spôsob života; prichadzaju k nam, aby zohnali módu. Čo sa stalo?
Diabol vyzliekol naše ženy. Dali si dolu svoje oblečenie. Každým rokom
si davaju dolu o trochu viac. Ostrihali si svoje vlasy, o čom Boh povedal,
že to je zlé; nosia tieto kratučké šaty, o ktorých Biblia hovorí, že to je
pre ženu ohavnosťou, aby si obliekla odev, ktorý prinaleží mužovi. A
teraz nedokažete povedať, či su mužmi, alebo ženami.
85 Fajčia cigarety. Hybrid je to spravne slovo. Kríženec, oni ani
nevedia, či su mužmi, alebo ženami. Je to tak. Ťažko dokažete
povedať, k akému pohlaviu patria tým, že sa na nich pozriete a
počuvate ich. Je to pravda, priateľu. Nehovorím to o vas, kresťanských
ženach. Môj hlas vychadza okolo mnohých narodov. Ale to je kríženec.
Tato Amerika sa stala odsudenou.

A čo urobila, podľa videnia? Ona zvolila nespravnu osobu.
Neviem, ako dlho potrva, kým to skončí, ale jedného dňa sa to stane.
TAK HOVORÍ PAN. Stane sa to.

Ona je rovno teraz na svojej ceste nadol. Nikdy sa viac nevrati
späť. Skončila. Je to tak. Skončila od roku 1956, keď odsudila a odvrhla
Boha v tých veľkých hodinach prebudenia.
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Zoberme to ako strom viery, že Eva vzala z tohto zakazaného
stromu nevery. Potom z toho môžeme vziať našu tému. Ide o vieru.
Ona neuverila Božiemu Slovu. Boh povedal, že sa stane určita vec.
Mala to nechať tak. Mala tomu veriť takým spôsobom, ako to povedal
Boh. Ale nie, satan sa priblížil so svojou teológiou; a ona to zmiešala a
dala to Adamovi, a to prinieslo skríženu vieru. To je to, čo ma dnes
cirkev (takzvana cirkev), skríženu vieru. Je to zmiešané so strachmi,
pochybnosťami, frustraciami; ak by to bola originalna viera, to by sa
nepohlo. Keď Boh čokoľvek hovorí, bude to tak. Ale vidíte, ona to
zamiešala; vzala To, čo povedal Boh, a to, čo povedal satan, zamiešala
to dokopy a povedala, „Tu to je.“
42 Tak to dnes robia mnohí ľudia. Vidíte, beru To, čo hovorí Biblia,
a to, čo hovorí človek: vytvaraju skríženu vieru. A keď to robia,
privadzaju to naspäť... Ó, to tvorí nadhernu cirkev. Iste, ale nie je v tom
žiaden Život: mŕtvi. Hybridna viera, „Ó, verím, že Boh bol, ano; ale dnes
On nie je Uzdravovateľom.“ To je hybridna viera. „Verím, že On tam
vtedy letničným na deň letníc dal Ducha Svätého, ale to nie je dnes pre
nas.“ Skrížena viera, odsudena Bohom, hybrid, vôbec to nie je dobré.
Držte sa od toho preč. To je zlo. Prinaša to pochybnosti, „Možno
pôjdem hore a budem uzdravený. Možno ma Pan uzdraví.“ To je
skrížena viera. Vôbec to nie je dobré. To je cirkevna viera. Chceme
Božiu vieru. Boh niečo povedal a je To Pravda; zostaňte s Tým. Amen.

Ó, prajem si, aby boli moje slova zapísané železným perom.
Zostaňte s Tým, čo povedal Boh; To je Pravda.
43 Hybridna viera; ta prečíta Hebrejom 13, kde sa hovorí, „Ježiš
Kristus, Ten istý včera, dnes i naveky.“ Hebrejom... A potom dnu
vchadza hybridna viera, „No, v určitom zmysle On je Ten istý včera,
dnes i naveky, ale On nie je... Dnes nemôže uzdraviť, pretože to je
pomimo Jeho programu.“ Ale originalna viera povie, že On je Ten istý.
To nie je kríženec. Nie je to... Nie je to celé „scirkevnené“ s teológiou
človeka, nie je to naboženstvo mula: ľudské slovo a Božie Slovo
zmiešané dokopy.
44 Ako skazené víno; Ježiš povedal, že na počiatku to tak nebolo.
A na počiatku to tak nebolo. Boh chcel, aby každé semeno prinieslo
svoj druh. A my sme niečo skrížili; skazili sme Boží plan.

Vezmite si kvet. Originalny kvet, fialka je modra alebo biela.
Nechajte ju tak, ona sa vrati naspäť do bielej. Musíte ju po celý čas
krížiť. Boh činí veci odlišné. On to ma rad rozličné. A kríženie je tak
nebezpečna a prekliata vec, že to až ničí Boží plan, ničí to ľudsku rasu.
Boh dokonca v 5. Knihe Mojžišovej povedal, že bastardskému dieťaťu
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nebude ani dovolené vojsť do generacie, do zhromaždenia Panovho po
desať generacií. Tak zlé je cudzoložstvo: desať generacií: desať krat
štyridsať: štyristo rokov predtým, ako hybrid...
45 Žena, ktora je vydata za muža, alebo muž, ktorý je v manželstve
so ženou, ak skrížia línie svätého manželstva a privedu nemanželské
dieťa, generacie nevojdu do Kraľovstva Panovho, až do desiatich
generacií. 5. Kniha Mojžišova 30 – 23:2.

V poriadku, nevojde dnu – nemanželské dieťa, ono alebo jeho
generacia alebo jeho generacia alebo jeho generacia; dokonca ak sa aj
snažia ako Ezav, ktorý plakal, aby našiel miesto; zahŕňa to desať
generacií. Štyridsať rokov je jedna generacia. Môžete vidieť, že tento
ohavný, skazený svet je pripravený na sud?! Tak zlý, dokrížili to, čo Boh
spojil.

Ak nejaka žena žije nečisto voči svojmu manželovi; a nejaký
manžel žije nečisto voči svojej manželke a splodia skrížené dieťa. Ó,
nejaka žena by mohla povedať, „Ó, čo nie je nadherný, veliký vysoký
chlap.“ To je možno ta ista vec, ktoru si myslela Eva. Zrodila skrížené
dieťa, a to skrížené dieťa bol Kain; a cez Kaina prišli obri. Vždy to bolo
prekliate od Pana: kríženec. Stojte od toho preč: od skríženého
naboženstva. Nemiešajte to.
46 Ježiš povedal, „Ak mate vieru horčičného zrna...“ Prečo to On
prirovnal k horčičnému zrnu? Kel a špenat zmiešané dokopy tvoria rafe
[niečo ako kelo-špenat – pozn.prekl.], ale horčica sa nezmieša s ničím,
horčica – originalna horčica, neskrížite ju; je to horčica.

Ľudia, ktorí su narodení z Ducha Božieho, su Božími synmi a
dcérami. Nemiešaju sa so svetom; nie su kríženci; zostavaju s Bohom;
zostavaju s Jeho programom; zostavaju s Jeho Duchom. Nechcu
žiaden z tých skrížených nezmyslov. Nerobí to žiaden rozdiel, aké veľké
a nablýskané vyzeraju ostatné cirkvi; aké veľké a nablýskané vyzeraju
zhromaždenia; aké očarujuce a veľkolepé zhromaždenia maju; to ich
ani trocha nezmetie.

Vždy som mal rad tu pieseň, „Nauč ma, Pane, očakavať, zatiaľ
čo su srdcia v plameni,“ zatiaľ čo stavaju veľké budovy a maju
veľkolepé veci.

Nauč ma, Pane, očakávať; keď sú srdcia v plameni.
Pokor moju pýchu; volám Tvoje Meno.
Nauč ma nespoliehať sa na to, čo robia druhí;
Ale očakávať v modlitbe na odpoveď od Teba.
Lebo tí, ktorí očakávajú na Pána, obnovujú svoju silu;
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Božie. A On poslal Svojho Svätého Ducha, ktorý sa teraz vznaša nad
tým miestom, snaží sa priviesť nas naspäť do narodenia, aby sme
zomreli samým sebe a boli narodení znovu, aby sme boli synmi a
dcérami Božími, aby sme vzali Boha za Jeho Slovo, aby sme verili
Božiemu Slovu.
80 No, ak mame odsudenie skrze reprezentaciu, my tiež... Ako
mame odsudenie? Kvôli skríženiu, kríženie sveta s vecami Božími. To
je to, ako to mame. No, ako sa kedy vôbec dostaneme od toho
skríženia? Odvraťte sa preč od toho skríženého nezmyslu. Vraťte sa
naspäť do tohto; do toho, že Božie Slovo je Pravda. Slovo každého
človeka je klamstvom; To, čo povedal Boh, je Pravda. Zostaňte rovno s
Tým. To vas zrodí rovno znova naspäť do tohto. Je tu učinena cesta.
Jeden dnes rano stojí na tróne Božom, aby vas reprezentoval.

Vaš otec a matka vas reprezentovali, ako Adam a Eva. Je to
tak. Keď ste sa narodili na svet... Sväté manželstvo; bolo to ustanovené
Bohom na prinašanie detí. Teraz ste rovno naspäť na tom istom mieste,
ako ste boli v zahrade Eden, ako Adam a Eva, vy, synovia a dcéry
Božie.
81 Ste rovno naspäť pri tých dvoch stromoch. Jeden z nich bol
strom poznania a Ten druhý bol Strom Života. No, chcete ísť vedeckou
cestou kríženia? Pozrite, kde ste sa dostali. Do akého druhu chaosu
človek samého seba dostal s týmto krížením? Do akého druhu chaosu
sa dostal so svojím vlastným poznaním? Namiesto toho, aby len bol
dieťaťom, pokorne spoliehal na Boha, on sa snaží vziať vedu a
rozštiepiť atóm. Pozrite, v akom chaose prave teraz je. Boh len
dovoľuje, aby zničil samého seba; to je celé.

Človek zničil samého seba na počiatku, oddelil sa od Boha, od
obecenstva skrze strom poznania. Opustil Strom Života, aby jedol zo
stromu poznania.
82 Odvraťte sa preč od toho skríženého stromu. Choďte naspäť
sem do originalneho ovocia, ktoré v sebe ma život. Jedzte z Neho.
Ježiš povedal, „Ja som Chlieb Života, ktorý prichadza od Boha z
nebies. Vaši otcovia jedli mannu na pušti (nezmiešalo sa to s vierou.
Vidíte?) – jedli mannu na pušti, a oni všetci su mŕtvi. Ale Ja som Chlieb
Života, ktorý prichadza od Boha z nebies. Ten, kto je tento Chlieb, ma
večný Život. V posledných dňoch ho vzbudím. Nikdy sa nepominie; ma
večne trvajuci Život.“ Poďte dnes rano naspäť ku Stromu. Choďte preč
od toho, čo hovorí človek. Choďte preč od toho, čo hovoria cirkvi. Vraťte
sa naspäť a vezmite Bibliu a verte Biblii. Je pre nas teraz príliš neskoro
na to, aby sme sa dohadovali. Rozumiete?
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77 Štefan povedal, „Ó, vy neobrezaní v srdci a ušiach, prečo stale
odporujete Svätému Duchu? Ako robili vaši otcovia, tak robíte i vy.“ Tu
to je, priatelia.

Musíte sa dostať preč od hovorenia, „No, minulý večer som
počul taku reč, povedali, 'Tí Božskí uzdravovatelia, oni – mali by ste si
na nich davať pozor.'“

To nie su Božskí uzdravovatelia. Tiež by som si na nich daval
pozor, ale davam pozor na Slovo Božie, na To, čo Ono hovorí. Beriem
Slovo. Slovo tak povedalo. Rozumiete?

„Ach, musíte si davať pozor na tých ľudí, ktorí veria v hovorenie
v jazykoch, pretože to bolo na iný deň. Oni nie su nič iné, než diabli.“

Čo povedalo Slovo? „Tieto znamenia budu nasledovať tých,
ktorí veria až do konca sveta. V Mojom Mene budu vyhaňať diablov;
budu hovoriť novými jazykmi; klasť ruky na nemocných a oni sa
uzdravia.“ Ježišovo posledné poverenie pre Jeho Cirkev.
78 Čo sa dnes Duch Svätý snaží robiť? Odrezať preč všetku tu
neveru. „Budu klasť ruky na nemocných a oni sa uzdravia,“ snaží sa
ľudí doviesť naspäť do nescudzoloženého Slova, kde to Boh povedal
tak, ako to bolo v Edene predtým, ako bola pridana teológia; privadza to
naspäť do toho, ako to bolo v Edene, keď ľudia kračali s Bohom, a on
povedal, ak tam ten strom nevyzeral dobre, povedal, „Vykoreň sa a
zasaď sa tamto.“

Fukal vietor; povedal, „Utíš sa,“ a on sa zastavil. Čímkoľvek on
bol, on riadil všetky zvierata; všetko na zemi, bolo to jeho; on bol bohom
nad zemou. On v ňom mal riadiacu moc.

Jeden prišiel dolu z neba vo všetkom tomto poškvrnení a
dokazal, že bol Božím planom, lebo On bol Synom Božím. Čo On
vykonal? Zomrel, aby sme sa my mohli vratiť naspäť a byť očistení
skrze spravodlivosť Jeho Krvi. A dnes rano nas reprezentuje On.
Haleluja.
79 No, pre teba, ktorý hovoríš, že to pre teba nie je spravne, aby si
bol reprezentovaný Adamom ako hriešnik, čo potom s tým, že taktiež
skrze reprezentaciu mame spasenie? Nedokažeš sa zachraniť sam o
nič viac, než by si mohol vziať svoje topanky a vyskočiť s nimi na
mesiac. Nemôžeš viac... Si narodený v hriechu; od začiatku si
odpadlíkom; každý jeden z nas. A nedokazali sme si sami pomôcť. A
ako kedy vôbec budeme spasení? Jeden prišiel, aby nas reprezentoval:
Ježiš. On prišiel, aby nas reprezentoval pred Bohom, ako synov a dcéry
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Vznesú sa nahor na krídlach ako orly;
Budú bežať a neunavia sa; ak kráčajú, nezoslabnú.
Ó, nauč ma, Pane, nauč ma, Pane, čakať.

47 Nenechajte sa uniesť tým skríženým nezmyslom. Nie je to
spravne. Nakoniec to príde ku svojmu koncu; nemôže sa to vratiť späť.
Keď je to krížencom, je s tým koniec. Nemôže sa to znova
zreprodukovať. Ak ano, je to zakrpatené. Pozrite, čo... Pozrite na
Wesleyho prebudenie, keď sme sa dostali do toho filadelfského veku,
čo za prebudenie oni mali. Pozrite sa na nasledujuce prebudenie.
Pozrite sa na nasledujuce prebudenie. Neustale krpatenie, krpatenie,
krpatenie, krpatenie až doteraz, pozrite sa, kde je to teraz.

Pozrite sa, kde začali baptisti s Johnom Smithom. Pozrite, kam
sa to zakrpatilo. Pozrite na letničných, ktorí začali v roku 1906. Dokrížili
sa so svetom, priviedli svetské veci a svetsku nauku. Pre prijatie Ducha
Svätého zaviedli potrasenie rukou. Namiesto ponorenia zaviedli
pofŕkanie. Namiesto vodného krstu v Mene Ježiša Krista zaviedli Otca,
Syna a Ducha Svätého ako svet. Zaviedli potrasenie rukou ako prijatie
Ducha Svätého namiesto hovorenia v jazykoch a moci Božej, ktora
nasleduje. Božské uzdravenie umiestnili do lekarskej ordinacie
namiesto toho, aby išli na kolena v modlitbe. Skrížili samých seba; a
každým rokom krpateju: krpatenie.
48 Tie veci nie su v Biblii, tie nauky. Ale, aby boli popularni, aby si
urobili cirkev, aby sa dali do jednej línie, ako su teraz, s konfederaciou
cirkví, aby sa voviedli dnu, aby sa urobili takými ako zvyšok z nich,
urobili to a zakrpatili samých seba: neustale krpateju.

Prva generacia letničných bola v ohni. Druha generacia začala
odumierať. To je teraz. Sledujte, čo prinesie tretia generacia. Nepôjde
to celou cestou predtým, ako prichadza Ježiš, pretože laodicejska
cirkev bola vlažna: ani horuca, ani tepla; stale mala trocha požehnania,
ktoré v nej zostalo. Boli zmiešaní, jeden tu, a tam, a tamto. Boli
zmiešaní, nie všetci studení, ale horuci.
49 Boh povedal cirkvi v jej celku, „Dokonca si spôsobila, že Mi je
zle od žaludka. Keď som ti dal Ducha Svätého, a ty si To dokrížila so
svetom a dovolila si svetským veciam, aby sa votreli dnu, Ja skratka
vypľujem celu organizaciu zo Svojich ust. Ale neboj sa malé stadočko,
to, ktoré dodržuje prikazania Božie; je to dobra vôľa vašho Otca, aby
vam bolo dané Kraľovstvo.“ Zostaňte so Slovom. To, čo hovorí Slovo;
zostaňte s Tým. Nedokrížte To s ničím. Nestaram sa o to, čo biskup, čo
arcibiskup, čokoľvek o tom hovorí človek; zostaňte rovno so Slovom.
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Ako povedal Peter na deň letníc, „Čiňte pokanie a dajte sa
pokrstiť v Mene Ježiša Krista.“ Na každom ďalšom mieste v Biblii boli
pokrstení v Mene Ježiša Krista. Nikdy na to neprijímajte Otca, Syna a
Ducha Svätého. Ak to robíte, krížite samých seba.
50 Ukažte mi jedno miesto v Biblii, kde bol ktokoľvek kedy
pokrstený v Mene Otca, Syna a Ducha Svätého. Nie je to tam. Je to
človekom zostrojena teológia, ktora zostala nakrížena do cirkvi, dava to
príležitosť nejakej modle, tak, ako to teraz prichadza do tohto naroda.

Môžem vam dokazať skrze históriu a skrze Bibliu, že ktokoľvek
je pokrstený v Mene Otca, Syna a Ducha Svätého, je pokrstený do
katolíckej cirkvi, podľa ich vlastného katechizmu. Povedali, „Budu nejakí
protestanti spasení?“

Povedali, „Niektorí z nich, ktorí prijali niektoré z našich nauk.
Oni tvrdia, že veria Biblii.“ Povedali, „Biblia povedala, 'Čiňte pokanie a
dajte sa pokrstiť (Peter to urobil na deň letníc, atď.) v Mene Ježiša
Krista.' Ich Biblia to učí, ale oni prijali našu nauku. (To je Otec, Syn a
Duch Svätý. To je katechizmus.)“ 

To nie je protestantska nauka; je to katolícka nauka. Ale my,
ako letniční, dokrížili to človekom zostrojenou teológiu.

Vidíte, kam sa dostavame? Niet divu, že Boh nemôže poslať
prebudenie; On nema nič, na čom by to staval. Potom berie jednotlivcov
a stavia to na tých jednotlivcoch a potvrdzuje ich pred svetom, tých,
ktorí zostavaju s tým Slovom.
51 Pokropenie, kto o tom kedy počul? Prijatie vodného krstu
ponorením; odoberaju to odtiaľ preč a robia z toho pokropenie. Kto
kedy počul o podavaní pravice obecenstva, aby ich priviedli do cirkvi,
alebo skrze list? Nezmysel. To je kríženec. Všetci musíme prísť tou
istou trasou.

Niektorí z nich povedali, „Som metodistka, pretože matka je
metodistka.“ Matka mohla byť v poriadku v tom, že bola metodisticka
Kresťanka, ale to z teba kresťanku nerobí. Mohla byť dobra baptisticka
Kresťanka, ale to z teba kresťanku nerobí.
52 Ako som často citoval Davida, ako hovorieval – Davida
duPlessisa, ako hovorieval, že Boh nema žiadne vnučata... Boh nema
vnučata. Boh nie je dedko. Nikde v Biblii nie je povedané, že by Boh bol
dedkom. Tak prečo mate tu výstrednu trojičiarsku predstavu: Boh Otec,
jeden; Boh Syn, ďalší; Otec; potom Boh Duch Svätý. To z Boha robí
dedka. Boh nema vnučata; Boh ma synov a dcéry, žiadne vnučata;
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Išiel rovno do tej basy a ukazal všetky tie mladežnícke prípady,
ktoré sa udiali po narode, a osemdesiat percent z nich, alebo viac,
pochadzali z aristokratického prostredia: chytrí, mazaní.
74 Pozrite na začiatok. No, je to ukazané, že to su synovia Kaina.
Pozrite sa na Kainových ľudí. Čím boli Kainovi ľudia? Sledujte ich
naprieč tým rodokmeňom, ako to prechadzalo cez Kainových ľudí. Čím
boli? Boli to chytrí vedci, doktori, významní ľudia; nabožní, významní
ľudia. Oni vynašli, ako spracovavať rozličné kovy, ako stavať pekné
budovy; boli to vedci. Čo prišlo cez tých druhých? Roľníci, farmari,
pastieri oviec, a tak ďalej.

Vidíte to? Pozrite na to dnes. Títo vysokomyseľní, oni to tak
nakrížili do cirkví, že až cirkev nechce nejaku chudobnu nevzdelanu
osobu, ktora skutočne miluje Pana, aby tam vošla, a možno kazateľ
povie niečo, oni povedia, „Amen.“ Oni ho vyvedu von dvermi. Nechcu
ho vo svojom zhromaždení, ak sa nedokaže obliecť spravne a obliecť
sa ako Jonesovci alebo niekto. Vidíte? Nechcu ich tam, ak nemôžu
jazdiť na dobrom aute; ak pred cirkev príde na starej rachotine.
75 Brat, brat, ó, či to nemôžeš vidieť? A mnohí ľudia dnes ani
neprivítaju vo svojich cirkvach farebných ľudí. Ó, Bože, maj
milosrdenstvo s takými pokrytcami. Bože, chcem vždy, pokiaľ mam
zbor, aby dvere boli otvorené pre kohokoľvek, kto príde. Nestaram sa o
to, či prídeš na furiku, len prídi. Príď. Nestaram sa o to, či maš oblečené
montérky. Poviem jednu vec, keď sa date do poriadku s Bohom, tak
montérky môžu sedieť vedľa smokingového obleku, a oni sa navzajom
objímu a nazvu jeden druhého bratmi. Iste ano. Iste to tak bude.

Kalikové šaty môžu sedieť vedľa hodvabnych a objíme ju a
povie, „Sestra.“ Ano, to ti niečo robí: privadza to naspäť do pôvodného
stavu.
76 A čo teraz robíme? Sedíme v ponebeských miestach v Kristu
Ježišovi, neberieme našu teológiu, ale nechavame Ducha Svätého, aby
nas prinavratil do pôvodného stavu na synov a dcéry Božie.

Čo znamena slovo „obrezať“? Štefan povedal... Je to tak,
odrezať nadbytočné mäso (Vidíte?), odrezať nadbytok, tu časť, ktora
nie je potrebna: obriezka, niečo zostalo odrezané.

No, v Starom Zakone mohlo byť obrezané iba mužské pohlavie;
bolo odrezané nadbytočné mäso. No, to, čo Duch Svätý robí v týchto
posledných dňoch, odrezava preč nadbytok, odrezava preč svetsku
teológiu, odrezava preč človekom zostrojené nauky, odrezava preč
všetku neveru, odrezava preč všetko.
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klamstvom a Jeho je Pravdou. Kristus prišiel, aby mohol zrodiť naspäť
do pôvodného stavu skrze Ducha Svätého.
71 Ó, brat, ako teraz spolu sedíme v ponebeských miestach v
Kristu Ježišovi, Duch Svätý na nas, ako tu teraz sme, dýcha, privadza
nas naspäť do pôvodného stavu, berie preč smeti teológie, berie preč
smeti sveta, človekom zostrojené nauky, formy pobožnosti, zapieranie
jej moci, privadza to naspäť do pôvodného stavu do nescudzoloženej
viery v Boha. Ježiš povedal...

Satan povedal, „Ó, viem, že je napísané, ale to je, vieš, tam je
povedané, že budeš jesť...“

Ježiš povedal, „A tiež je napísané. Tiež je napísané.“

„Ano, je napísané, že urobí toto a Ty obratiš... Ak si Syn Boží,
môžeš tu predo mnou učiniť zazrak a obratiť tieto kamene na chlieb.
Nech Ťa to uvidím urobiť.“ On by posluchal satana. Vidíte tam tu
prezieravosť Božiu?

„Je napísané; človek nebude žiť na samotnom chlebe.“ Vidíte,
On je rovno so Slovom, On nikdy... On satana zakaždým porazil rovno
na Slove. On zostaval so Slovom.

A ak On prišiel, aby nas zrodil naspäť do pôvodného stavu na
synov a dcéry Božie, ako sme boli na počiatku, ako potom môžeme ísť
preč od Slova? Ako sa kedy môžeme kdekoľvek dostať, pokiaľ sa
nedostaneme naspäť do Slova?
72 Ó, dufam, že tato paska, ktora vychadza, a ľudia, ktorí ma tu
počuvate naprieč svetom, že si to uvedomíte. Musíme... Ak sme
Kristovi, sme narodení z Krista. Musíme sa vratiť naspäť do Slova.
Nikdy nebudeme schopní do Toho ľudí vzdelať. Môžeme stavať veľké
cirkvi, moji bratia, vôkol tohto sveta. Môžeme stavať a mať veľkolepé
vzdelavacie programy. Snažili sme sa to robiť. To vytvara odpadlíkov.
Odkiaľ prichadza najviac kriminalnikov? Nie z radov nevzdelaných ľudí,
ale zo vzdelancov, z línie a šľachtenia takého vysokého a veľkolepého
vzdelania.
73 Keď som prednedavnom stal s agentom FBI a on ukazal na
stenu a povedal, „Cením si tvoju kazeň.“ Povedal, „Povedal si, že to nie
je ta chudobna trieda ľudí, ktora produkuje, chudobný človek, ktorý toho
príliš nevie, oni...?... oni su trocha vystrašení, aby niekoho balamutili,
ale to su tieto typy, ktoré si myslia, že dokažu prechytračiť tých
ostatných podvodníkov. Oni vidia, kde niekto urobil chybu, a skušaju
to.“
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synov a dcéry. On neprijíma vnučata. Každý človek musí prísť takým
istým spôsobom, ako ten predošlý. Musíš byť synom alebo dcérou. Tak
vidíte, kríženie, čo to urobilo? Len cirkev. Všetci sme odsudení skrze
Evu, skrze skríženie. Je to presne tak. Všetci z nas sa tam dostali skrze
Evu. Eva spôsobila, že cela ľudska rasa upadla. Ona a Adam su tí.
Ona... Začalo to so ženou; skončí to so ženou. [Prazdne miesto na
paske. – pozn.prekl.]
53 Jeden človek je v nej nazvaný človekom hriechu... Odpušťaju
hriechy na zemi, beru nauku a vydavaju ju ľuďom a oni to piju. Ľudia na
zemi, krali, Biblia hovorí, že boli opití vínom jej smilstiev. Čo su jej
smilstva? Jej nevera. Žena, ktora pacha smilstva, žije neverne voči
svojmu manželovi. Cirkev, ktora pacha smilstva; kaže niečo, čo nie je
Božím Slovom: kríži cirkev.

Čo ona urobila? Tiež vyšľachtila nejaké dcéry. No, kto su dcéry
katolíckej cirkvi? Odkiaľ prišiel Luther a všetko to ďalšie, tie
denominacie a organizacie? Vidíte, kam to vošlo? Ale skutočna Cirkev
Božia je zapletena medzi každou jednou z nich. Metodisti, baptisti,
presbyteriani, a medzi všetkým tým ďalším, skutočna pravdiva Krvou-
kupena Cirkev Božia. Ako ten šarlatový povraz, po ktorom boli spustení
tí špehovia. Všetci su tam zmiešaní, ale ich denominacie ich nedokažu
spasiť.

„Si Kresťan?“

„Som presbyterian.“

„Som baptista.“

„Som metodista.“

To pre Boha nič neznamena. Si Kresťanom, keď si sa znovu
narodil.
54 Ona to celé spôsobila. Mnohokrat som počul ľudí hovoriť, „Tak
potom, brat Branham, kvôli tomu, že Adam a Eva urobili zle, skrížili
Slovo Božie a spôsobili, že sme sa dostali do tohto stavu, Boh je
nespravodlivý, ak ma odsudzuje. Ja s tým nemam nič do činenia. Nikdy
som nezhrešil, Adam bol ten, ktorý zhrešil.“ Biblia povedala, „Narodil
som sa v hriechu; bol som utvorený v nepravosti, prišiel som na svet
hovoriaci klamstva.“ Takže niekto ma reprezentoval.

Ó, tu je ta myšlienka. Môže vas to šokovať. Niekto ťa
reprezentoval ako hriešnika. To bol ten, ktorý skrížil Slovo. A dnes, ak
očakavaš, že letnična cirkev, metodisticka, baptisticka, ťa bude
reprezentovať, to je skrížené slovo a ide s tým odsudenie. Si odsudený
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kvôli tomu, že Adam ťa dal pod odsudenie. Adam a Eva boli tými, ktorí
prijali skríženu formu a vrhli svet do odsudenia.
55 Potom povieš, „Brat Branham, prečo by som mal... Prečo by ma
za to mal Boh brať na zodpovednosť? Kvôli tomu, že ma reprezentoval
jeden človek, a potom zomriem preto, že ten človek zhrešil, potom som
hriešnikom skrze reprezentaciu.“

Je to tak. Si hriešnikom skrze reprezentaciu. Ty si nikdy... Boh
ťa neberie na zodpovednosť za to, že si hriešnikom. Neberie ťa na
zodpovednosť kvôli tomu, že si klamal a kradol, a veci, ktoré si robil.
Neberie ťa na zodpovednosť za to, že si hriešnikom. On ťa berie na
zodpovednosť kvôli tomu, ak sam nepríjmeš pomoc. Je pre teba
pripravena cesta (spôsob). Ak odmietaš Božiu pripravenu cestu; to je
to, za čo ťa Boh odsudzuje. Existuje cesta uniku.
56 Kríženie, kríženie, ó, aké hrozné, kríženie. Oni skrížili ľudí. New
York, to je jeden veľký hrniec zmiešaniny. Mam stovky vzacnych
farebných priateľov, ktorí su znovuzrodenými Kresťanmi. Ale ohľadom
týchto segregacií a takých vecí, o ktorých hovoria, kríženie ľudí. Čo,
povedzte mi, prečo by mila kultivovana, mila kresťanska farebna žena
chcela, aby jej dieťatko bolo mulatom skrze bieleho muža? Nie veru.
Nie je to spravne. Prečo by biela žena chcela, aby jej dieťatko bolo
mulatom skrze farebného muža? Boh nas urobil tým, čím sme.
Zostaňme tak, ako nas stvoril Boh; verím, že to je spravne.
57 Keď tu v Shreveporte prednedavnom nastal ten veľký nepokoj,
ten starý farebný kazateľ sa tam postavil; on ma miesto v mojom srdci.
Povedal, „Nikdy som sa nehanbil kvôli tomu, že som farebný človek.“
Povedal, „Boh ma stvoril tým, čím som, a som na to hrdý.“ Ale povedal,
„Dnes sa hanbím za to, ako sa vy, ľudia, spravate. To, ako sa spravaju
moji vlastní ľudia, to spôsobuje, že sa hanbím.“

Ó. Čo robíme, priatelia? Ľudia si myslia, že o tom všetko vedia.

Ľudia by na tom boli lepšie, ak by ste ich len nechali tak, ako su;
tak, ako ich stvoril Boh. Nech si hneda rasa berie hnedu rasu, biela rasa
berie bielu rasu, tmava rasa, žlta rasa a akakoľvek ďalšia, nech zostanu
tak, ako ich stvoril Boh. Ak fialka... Boh ju stvoril a bola biela, nech
zostane biela. Ak je to modrý, čierny, hnedý, akýkoľvek kvet to je, nech
takým zostane. Ak bola kukurica pestovana určitým spôsobom, žlta
kukurica, nemiešajte ju s bielou kukuricou. Ak to urobíte, zmiešate to,
potom sa nemôže zrodiť naspäť do pôvodného stavu.
58 Ak mul bol – alebo osol bol osol a oslica od začiatku, nechajte
ich, nech tak zostanu. Nekrížte ich s koňmi. Vytvarate odpadlíka.
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povedala, že mala zjavenie a malo by to byť takýmto spôsobom. Viem,
že Boh hovorí, že to je týmto spôsobom, ale moja manželka
povedala...“

Takýmto spôsobom je to dnes s miestnym členom cirkvi. „Ó,
viem, že Biblia to hovorí, ale moja cirkev hovorí tak a tak.“

Ó, ty biedny ubohý pokrytec, či nevidíš, že Boh povedal, „Nech
je Moje Slovo Pravdou a každé ľudské slovo klamstvom.“ Vezmi Boha
za Jeho Slovo: Božie Slovo. Nestarať sa o to, čo povedala moja
manželka, čo povedala moja cirkev; ide o to, čo povedal Boh.
69 Tak, keď videli toho, ktorý inšpiroval jeho manželku, Evu, keď sa
on prišiel stretnuť s Ježišom, povedal, „Ó, ano, je napísané, že prikaže
Anjelom o Tebe, aby si neuderil Svojej nohy o kameň, oni ťa ponesu.“

„Ano,“ On povedal, „A je tiež napísané.“ Ó, on Ho nemohol
skrížiť. On bol Bohom, ktorý sa stal telom. On bol môj Spasiteľ, môj
Boh. Nedokazal Ho skrížiť.

Čo On potom urobil? Objal kríž a na tom kríži zomrel za mňa a
za vas a za svet, aby mohol prinavratiť naspäť ku Bohu. Čo? Synov a
dcéry, ako v zahrade Eden predtým, ako zostali skrížení v teológii.

Ó, Bože, ak by to len ľudia mohli vidieť, ak by som to len mohol
vtĺcť do ľudí. Ježiš zomrel, aby mohol ľudí vziať preč z tohto skríženého
cirkevného nezmyslu, aby mohol priviesť vaše mysle a vieru preč od
toho, čo povedal človek, naspäť do Toho, čo povedal Boh, nie skrížena
viera: „No, dni zazrakov možno pominuli. Možno sa to nestane.“

Ó, brat, Boh povedal, že sa to stane, a tým to je vybavené. To je
navždy. Boh tak povedal.
70 Ježiš zomrel, aby zrodil naspäť do pôvodného stavu. Ó,
haleluja. Iba Krv to dokaže urobiť. Iba skrze chémiu Krvi Ježiša Krista
môže byť nejaka osoba zrodena naspäť do pôvodného stavu a nebude
pozmeňovať žiadne Slovo z Toho, čo povedal Boh.

Eva ukazala svoju slabosť, cirkev, ukazala, čo urobila.
Povedala, „No, možno maš pravdu. Možno ma za to Boh nebude brať
na zodpovednosť, pretože ja len... No, ak len... Ó, čo na tom zaleží,
pokiaľ som pokrstena? (Vidíte?) Čo na tom zaleží, pokiaľ som...“

Ó, ty... Nie, to ukazuje, že potrebuješ iné zrodenie. To ukazuje,
že niečo ku tebe musí prísť naspäť, aby ťa to priviedlo do viery v To, čo
povedal Boh; ani jedna jota alebo kusoček, punktík, nepominie z
Božieho Slova, až kým sa celé nenaplní. Nech každé ľudské slovo je
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Duch Svätý a On a ja môžeme mať obecenstvo, ako sme mali v Edene.
Milovali sme jeden druhého.

On je mojím Otcom; ja som Jeho syn. Nie traja bohovia; Ten
istý Boh, ktorý ma stvoril a miloval ma a dal Samého Seba za mňa; On
je tým Bohom, ktorý je vo mne; Jeho Meno bolo Ježiš Kristus, keď bol
tu na zemi. Nie je žiadneho iného Mena daného pod nebom medzi
ľuďmi, v ktorom musíš byť spasený.

No, ak to raní, moji priatelia, nemôžem tomu pomôcť. Radšej
zraním môjho priateľa ako môjho Otca. Rozumiete? On je môj
Príbuzný, môj Otec, Boh. To je to, čo povedalo Jeho Slovo.
67 Boh by mi nikdy nedovolil niečo skrížiť hovoriac, „Dni zazrakov
pominuli.“

„Ó, Ježiš nekona to isté.“

„Ó, ja... To by mohla byť telepatia. To by mohlo byť čítanie
mysle.“

„Neverím tomu, že mame mať v týchto dňoch prorokov.“

Biblia povedala, že budeme. Verím tomu. Vyhliadame toho
pomazaného, ako bol Jan Krstiteľ, ktorý vystupil, aby predišiel prvý
Kristov príchod; prichadza, aby predišiel druhý Kristov príchod. Ako to
On urobil, zasľubil to; prinavratiť vieru ľudí naspäť ku Bohu.

Čo mal urobiť Jan? Prinavratiť vieru, vieru, ktora raz bola,
skutočné semeno, ktoré bolo v zahrade Eden, aby vzal Božie Slovo,
kde to bolo skrížené do cirkevníctva; Jan prichadza, aby to priviedol
naspäť (Haleluja), aby otriasol narodom predtým, ako prichadza ten
veľký a hrozný deň Panov. To je Janovo poslanie; toho pomazaného.
68 Taktiež si všimnite. Povieš, „Dobre, prečo to teda odsudzuje
mňa kvôli tomu, že Eva a Adam toto vykonali? Reprezentovali ma ako
hriešnika. Nemôžem si s tým pomôcť.“

Ano, ale brat, jedného dňa tam bol Jeden, ktorý znova prišiel zo
Slavy. Ó, On je Ten, o ktorom teraz chcem asi dve minuty hovoriť.
Jeden prišiel zo Slavy a stal sa zemským. Jeden prišiel a vzal na Seba
formu hriešneho tela. On tiež prišiel, aby nas reprezentoval; a satan sa
Ho snažil skrížiť. Ó, snažil sa. Z každej strany tam bol satan, aby Ho
skrížil, ale On sa nikdy neskrížil; On vzal kríž a vyšiel hore. Amen.
Satan Ho nemohol skrížiť. Nie, nie, On bol odlišným typom Adama. On
prišiel zo Slavy, aby nas reprezentoval. Čo? „No, Adam povedal, „ak tak
hovorí moja manželka, predpokladam, že to je spravne. No, ona
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Kríženec, ó, to je také prekliatie. Choďte naspäť tam, kde Boh začal.
Poďme naspäť na začiatok. Poďme naspäť do toho, kam nas priviedol
Boh, do toho, čím mame byť.

Toto hovorím s rešpektom; toto hovorím s uctou. Chystam sa do
Afriky. Ale viete čo? Pre vas, moji farební bratia a sestry, jedna z
najväčších chýb, ktoru tento narod urobil, urobil ju 11. novembra, v
tomto roku. To bola jeho veľka fatalna chyba.
59 Jedna z najväčších chýb, ktoru kedy farebna rasa urobila, udialo
sa to dolu v Louisiane a tam, keď v ten večer volili Kennedyho a dostali
ho dnu. V skutočnosti napľuli na odev Abrahama Lincolna, kde bola krv
republikanskej skupiny, ktora ich oslobodila; a zvolili katolíka – pričom
Booth zastrelil Lincolna a on zomrel za rasu ľudí, aby ich oslobodil, a
aby neboli otrokmi, potom sa otočia a zvolia demokrata a ešte k tomu
katolíka. Priniesli jedno z najväčších pohanení, ktoré kedy priniesli.
Kvôli čomu? Biely človek so svojím vzdelaním im dal množstvo
prazdnych nafukaných rečí. Je to presne tak.

Som tak rad, že su mnohí z nich, ktorí vedia, kde stoja. Je to
rovnaké, ako keby som pľul na Krista, ktorý ma uzdravil a spasil ma od
toho, aby som bol hriešnikom, a obratil by som sa proti Nemu kvôli
niečomu inému; obratil by som sa Mu chrbtom a odišiel preč.
60 Ó, toto kríženie. Ó, ako svet môže ďalej pokračovať? Niet divu,
že to videnie Panovo tu hovorí, že som to nakoniec videl prísť do
miesta, kde ona je len jednou veľkou tlejucou hromadou. Bola
vyhodena do povetria. Sme na ceste von, priatelia. Nie je tu žiaden
spôsob – žiaden spôsob... Nie je spôsob, ako sa tomu vyhnuť. Musíme
ku tomu prísť; čeliť tomu. Kríženie...

Povieš, „Ja nie som zodpovedný, pretože to urobila Eva.“ Eva to
urobila. Ona nas všetkých reprezentovala. Adam nas tam reprezentoval
ako hriešnikov a my sme hriešnici. On reprezentoval našu upadnutu
prirodzenosť, aby nas to odtiahlo preč od Slova Božieho tým, že to
skrížil.

„Ó, viem, že Boh povedal, ale Boh to iste chape, že som
presbyterian.“ „Som metodista.“ „Som letničný, Boh tomu rozumie.“

Boh rozumie jednu vec; to je Krv. To je všetko, čo On rozumie.
On pozna Krv. Nepozna žiadne hranice farieb pleti. Nepozna žiadne
rasové hranice. Či je človek čierny, modrý, biely, hnedý, alebo
akukoľvek ma farbu, Boh nepozna nič z toho. Oni su synovia a dcéry.
Stvoril ich ako Svoju kvetinovu zahradu. On sa na nich rad díva na
takých, akí su. Nechajte ich takto.
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61 Eva odštartovala tuto zlu vec, keď sa tam zmiešala s touto inou
vecou, ktora bola blízko človeku, ktora mohla zmiešať semeno; pretože
had mal semeno, ktoré malo ustavične zraňovať. Beriem to z tej strany
viery pre slabých Kresťanov, ktorí nerozumeju.

Vezmime tam vieru. Povedzme, „Potom skrze vieru, potom
skrze skríženie viery, ako hovoríš, brat Branham...“ Potom Eva priviedla
seba aj Adama do svojej teológie a snažili sa vyhovarať jeden na
druhého a hadzať to späť... „Hadžu si horuci zemiak,“ ako to volaju v
armade...

„Žena, ktoru si mi dal...“

„Had ma zviedol.“

„Had ma zviedol.“ On jej nikdy nedal jablko, aby ju zviedol.
Vidíte? Každý by mal mať zdravý rozum, aby to vedel.
62 „Ale had ma zviedol;“ vykonal niečo neuctivé. Boh tu vec tak
preklial, že až nedokažu najsť kosť v hadovi, ktora vyzera ako človek.
Nikdy to nenajdu. Len blaznivo kopu naokolo. To je celé. Božie
tajomstvo je s Ním. Je to tak.

A zem bola plna obrov a Jozefus povedal, že... Ten významný
historik, dokažete si predstaviť, že historik ako Jozefus hovorí, že
synovia Boží videli dcéry ľudí a vtlačili sa z anjelov do ľudského tela.
Historik...

Ak to tak je, potom je satan stvoriteľom. Kde potom sme?
Rozumiete? Je iba jeden Stvoriteľ. To je Boh. Satan len prevracia to, čo
Boh stvoril. A nespravodlivosť je len prevratenou spravodlivosťou. Pre
manžela a manželku je to legalne, aby sa vzali, ale nie behať s iným.
Vidíte, to je prevratenie. Smrť je prevratený život; a prevratena cirkev je
vzata z originalu.
63 Takže všetci sme odsudení skrze ľudské bytosti pod
reprezentaciou. Adam nas pred Bohom reprezentoval ako hriešnikov,
neveriacich v Jeho Slovo. Sme privedení na takom zaklade, neveriaci v
Jeho Slovo:

„Ó, Boh tak povedal, ale viem, že Boh je dobrým Bohom. On to
neurobí.“

Počul som o tom tak mnoho. Boh je dobrým Bohom, ale Boh je
Bohom sudu. Boh je Bohom svätosti. Boh je Bohom spravodlivosti. Boh
je Bohom hnevu. Postavíme sa pred Ním, keď bude nahnevaný. Biblia
tak povedala. A samotna Jeho Prítomnosť bude pohlcujucim Ohňom.
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Je to tak. Nesnažte sa posudzovať Boha skrze svoje vlastné pocity.
Boha musíme posudzovať skrze Jeho Slovo; To, čo On povedal.
Neodchadzajte do nejakej tantry, „Toto je veľka cirkev. Prežila mnohé
burky a toto je ono.“ Vraťte sa naspäť k Tomu, čo povedal Boh.
64 Keď pred Ním zastanem, chcem zostať najdený ako nevinný
dokonca od toho, že by som sa snažil pridať jedinu vec do toho Slova,
alebo vziať jednu preč, vziať preč... Verím Tomu presne tak, ako To je;
vyučujem ľudí a som s tým v sulade. A Biblia toto hovorí; nemôžem
ovplyvniť to, čo hovorí ktokoľvek iný; musím zostať rovno s Tým.

Pre umývanie nôh, oni hovorili, „Ó, (letniční bratia) brat, ó, brat
Branham, to je... Ó, zvykli sme to robievať.“ Tak to robme, ak sme to
raz robievali. Ježiš to robil, umýval nohy.

„Ó,“ hovoria, „Je to nezdravé. Ľudia maju atleticku nohu [kožné
ochorenie – pozn.prekl.].“ Nestaram sa o to, čo maju. Mohli to mať aj v
tých dňoch. [Brat Gene hovorí, „Môžu byť uzdravení.“ – pozn.prekl.]
Ano, ano, presne tak, Gene. Boh je Uzdravovateľ. Vidíte, snažia sa
najsť spôsob uniku.
65 Ako hovoria, „Ó, nepil by som z toho istého pohara, z ktorého pil
niekto iný, pokiaľ by to nebolo vydezinfikované.“

Ó, môj brat a sestra je mojím bratom a sestrou. Amen. Boh je
mojou Ochranou, ak niečo nie je v poriadku. Dôverujem Mu. Vraťte sa
naspäť do Slova. Nestaram sa o to, či on je farebný, čímkoľvek je,
alebo do ktorej cirkvi patrí, ak je mojím bratom, tak je mojím bratom.
Vykonam prikazania Božie.

To je dôvod, priatelia, keď to prichadza ku vodnému krstu v
Mene Ježiša Krista, musím tam zostať. Ó, to ma drží od mnohých
veľkých – od zachraňovania duší tam vonku. Iste to tak je, kvôli tejto
jednej veci, kvôli tej výstrednej trojičiarskej viere.
66 Samozrejme, že verím v Otca, Syna a Ducha Svätého, ako
urady Boha, nie ako troch bohov, ale tri urady Toho istého Boha. On je
Otec, Syn a Duch Svätý; ale to su tituly Jeho uradu. On je Boh Otec;
samozrejme, On bol na začiatku. On je Boh Syn, ktorý sa stal telom na
zemi. On je Boh Duch Svätý, ktorý je vo mne; ale To je Ten istý Boh,
Boh Sam, tri urady.

Raz sa Ho nedalo dotknuť, ani nič; potom prišiel dolu, bol
učinený telom a vzal moje hriechy a odniesol moje hriechy. Potom,
zatiaľ čo ma posvätil Svojou vlastnou Krvou, potom mohol do mňa vojsť


